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ЛИСТ ЗА ПОЛИТИЧКА И ДРУШТВЕНА ПИТАЊА

ТОДИНА ХХГУ

ПРОСЛАВА 30. ГОДИШ-
ЊИЦЕ РЕВОЛУЦИЈЕ

СЕЋАЊЕ НА
25. И 21. МАРТ
1941, године
На свечаности која ће се

данас (у четвртак) одржа
ти у сали Дома друштве
них организација у Кра-
љеву, евоцираће успомене
на протестни митинг рад
ника и грађана Краљева
Ђорђе Рашовић, профе-
сор. Тај митинг је одржап
у Краљеву 25. марта 1941.
Тодине у знак

—

протеста
против потписивања 'Трој
ног пакта од стране владе
Цветковић — Мачек.
На овом свечаном скупу

активиста Краљева, о ус
тавним амандманима гово
риће Петар Стамболић,
члан Савета Федерације.

КРАЉЕВО

„КАБЛАР“ ОТВОРИО СО
ПСТВЕНУ АМБУЛАНТУ

Краљево — Грађевинс-
ко. предузеће „Каблар“
једно је од ретких преду
зећа своје гране које је
ових дана отворило сопст
вену амбуланту у Краље
ву. Овај објекат чија из
градња са опремом стаје
око осам милиона старих

ара налази се на Тргу
оседуједве просто

Рије и за сада радиће је
дан лекар опште праксе и
једна медицинска сестра,
Ову амбуланту користи-
ће око 1.500 радника „Ка

блара“ у Краљеву.
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СА СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ОПШТИНЕ РАШКА

0Т
ЗЛО
— ОДБОРНИЦИ СУ БИЛИ

СТАТИ НА |
ЛУКАМА
КОЈЕ СРО:
ЦИ ДОНЕТ
МА и одл
НОСА ЗА
ИЗМЕНИ
МЕСТАВ:

|АВАЈУ МОРАЛ

во.

(а информацији
о неким појавама кршења за
конитости уј привреди, орга
нима управфји другим дела
тностима на|подручју опш-
тине Рашкај Седница Општ
инског већаји Већа радних
заједница Скупштине општи
не Рашка, ијла је прошлог
петка веомај занимљив и ди
намичан тој
Колико се озбиљно приш

ло овим пррблемима, најбо

 
   

  

   

 

  

    

ље говори ница да су
седници присуствовали: То-
ша Јанковић, заменик окру
зжног јавног тужиоца, Ми-
лош Ћировићу вд председни
ка Окружног|суда у Краље
ву и Милан Поповић, посла.
ник Савезне! тине. Сед
ници је прифуствовао предсе
дник не општине Ра
шка Арсеније Гајевић,
Подносећи| Веома исцрпну

и добро документовану инфо
рмацију, отфштински јавни

ЈЕДНОГЛАСНИ: МОРА СЕ
ПОЈЕДИНИМ НЕЗАКОНИТИМ ОД

ТАНА УПРАВЉАЊА И ПОЈЕДИНАЦА
РАДНИКА. — НА СЕДНИ

ЈОШ НЕКОЛИКО ОДЛУКА МЕЂУ КОЈИ
КА О УВОЂЕЊУ МЕСНОГ САМОДОПРИ
ЗГРАДЊУ ВОДОВОДА У БАЉЕВЦУ И
ЈУРБАНИСТИЧКОГ ПЛАНА НАСЕЉЕНОГ

правобранилац Станимир Ра
китић, је подвукао:
— из збира најчешћих по

јава незаконитог поступања
појединих органа и организа
ција, било да те појаве дола
зе као последица недовољне
стручности и незнања, или
као последица свесних злоу
потреба и штеточинства, пот
ребно је извући заједничке
корисне поуке и искуства
за даљу делатност на њихо
вом отклањању.
Према званичним подаци-

ма за десет месеци прошле
године, радне организације
су примиле 425 радника без
подношења пријава Заводу.
Међутим, Завод за запош-
љавање за последње две го
дине није поднео ни једну
пријаву за овакве случајеве.
Или, у 15 посматраних рад
них организација, које запо
шљавају 3.020 радника, у то
ку последње две године жа
 

  

ОСНОВЗА ШКОЛА ЉУРА ЈАКШИЋ“ У КОНАРЕВУ

ПОКРЕТАЧ АНЦИЈА И ПРОГРЕСА
— ПРОСВЕТНИ РАДНИЦИ АКТИВНИ |У

но—политичком РАДУ
— ЗА СВАКИ ДОБИЈЕНИ ДИНАР ОД
НУДЕ СВОЈА ЧЕТИРИ. — СЕЛО

што СЕ ПОКРЕНЕ У ШКОЛИ.
Стешњена између Ибра и кшић“ у К'

прометне асфалтне магистра пажњу про;

 

ДРУШТЕ)

ДРУШТВА —
ВАТА СВЕ

реву скреће
азника својим

ле, Основна школа „Ђура Ја изгледом и неселим жагором
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НА ПРВЕНСТВУ

БАЛКАНА
КРОСУ У
СЛИВЕНУ ||

СТАНКОВИЋ
ПРВАН
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НА 4000 м.
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ђака са уређених спортских
полигона. За намерника ко-
ји посети њене просторије и
Задржи се у разговору са
просветним радницима, она
постаје интересантна и по
жного чему другом.
Први утисак који се одав

де понесе то је да се школа
налази ни у граду ни у селу.
Заправо, по много чему но-
си обележје градске школе,
а истовремено проблеми и за
даци везани су за право сеос
ко подручје. Тако, једном

ногом у граду, а другом у се
лу, Основна школа „Ђура Ја
кшић“ корача напред, ка буду
ћности која ће једног дана
потпуно избрисати све раз-
лике. Кажемо то сасвим сло
бодно, јер и данас за то пос
тоје озбиљни наговештаји.
Прво, овој сеоској школи мо
ту већ сада да позавиде мно
те градске школе на фискул
турној дворани  опремље-
ној најсавременијим спорте
ким реквизитима, спортском
полигону у дворишту, про-
сретним радницима који сво
јим радом и примером допри
носе угледу школе и учени
дима — достојним следбени
цима својих учитеља.
Пре него што смо посетили

ову школу у Конареву чули
смо доста речи похвале. О
томе говоре и бројна призно
ња и награде за постигнуте
наставне и ваннаставне ак-
тивности. Овом приликом за
интересовали смо се за ове
друге — ваннанставне и о

(Наставак на 2. страни)

 

ОРЕНО ПРОТИВ
(ТРЕБА. И. ШТЕТОЧАЛСТВА

лило се на разна решења пр
востепених органа — 197 ра
дника. Закључак је поража
вајући: сваки 12. радник ни
је задовољан са решењима
органа управљања или дире
ктора радне организације.
Карактеристичан је при-

мер Предузећа „Аутопревоз“
— Чачак Погон Рашка, Рад
нички савет прошле године
донео је одлуку, којом се
противно свим позитивним
правним нормама прописује
да се радници за сваки ми
нут закашњавања на посао
кажњавају са по 50 динара,
Кондуктери и возачи уколи
ко закасне 15 минута, дужни

су да плате казну у вредно
сти целе дневне туре прево
за.
Само у 1970. години, за о-

вакве случајеве кажњено је
око 20 радника. Једном од
тих изречена је казна у из
носу од 3.315,20 динара!
Индустрија каменог мате

ријала „Шумник“ својим Пр
авилником о радним односи
ма прописала је новчане ма
ндатне казне у износу од 500
до 3.000 према радницима,
који учине повреду радне
дужности у погледу зашти
те на раду.
Ђило је доста речи о мон

тираним конкурсима, учеста,
лим радним споровима и низ
других незаконитости,
— Ово је први пут да се

ови проблеми, расправљају
на овакав начин, На намаје
да нађемо најбољи начин за

(Наставак па 3. страни)
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ГРАНУЛО ПРОЛЕЋЕ
Први лепи дани, као ретко када поклопили су

се са календарским пролећем. Њему су се као што
се в на нашој слици, највише обрадовали мали-
шани. |Ове три љупке девојчице, са лутком у коли-
цима, јенуле су у прву овогодишњу шетњу под ок
риљем сунца. Као да су хтеле рећи: „Децо, дошлоје
пролене, дођите да се играмо“.

М. Глишовић

оса

 

ГРИСТИЋНЕ ТРЕБА
ДА ОСТАНЕ ПОСЛАНИК
Лекар Душан

_

Ристић,
сада посланик Социјално
-здравственог већа Савез
не скупштене, примљен
је у Савез комуниста Ју
тославије 1959. године. По
сле непуне три године, из
Речена му је партијска ка
зна зато што је приликом
спровођења избора 1963.
тодине пошто - пото хтео
да буде изабран за одбор
ника Скупштине општине
Краљево, па је организо
вао преко својих људи до
писивање његовог имена
на гласачким листићима.
Такво понашање једног
члана СКЈ није се смело
ни могло толерисати.

Али Ристић се не труди
да отклони грешке, већ
улази у друге. Он је по
други пут добио партиј-
ску казну због стварања
нездравих међуљудских
односа у Центру за мајку
и дете. Билоје то 1967. го
дине. Дакле, за време од
осам година његовог ста
жа у СКЈ два пута је ка
зжњаван. Жеетово полити-
кантско, демагошко и гру
пашко понашање добро је
познато за последње три
године када је Савез ко-

муниста општине, зајед-
но са с прогресивним.
снагама Водио борбу про-
тив бирократских и анти
самоуправних снага за оз
дрављење овдашње поли
тичке ситуације. У так-
вим условима Душан Ри
стић „усшева“ да буде ка
ндидобан| ји изабран за
одбормикћ Скупштине оп
штине и| посланика Соци
јално - Здравственог већа
Савезне Фкупштине.

Уместој да једном буде

самокритрчан и увиди сво
је досадајшње грешке, пре
ко којих| је до сада пре-
лазила ззегова ортанизаци
ја Савеза комуниста, Ри
стић насјавља да ради по
старом, др |се меша у шко
леке и феоске проблеме
за које|није позван да
их он решава, већ надле
жни органи и месна заје
дница. ТАко ствара раздор
између грађана села у ко-
јем је рфђен и у „распра
ви“ са једним бројем љу
ди у селу, који су се супро
ставили |његовој дематош
кој акцији, псовао је ор-
гане Савеза комуниста и
наше највише државне и
партијске руководиоце. Са

таквим његовим недопус-
тивим понашањем упозна
ти су Општинска конфе-
ренција, Жомитет и орга-
низација СКЈ Медицин-
ског центра у Краљеву.
На њему својствен на-

чин Ристић је довео на
састанак комуниста Меди
цинског центра и Милова
на Илића, учитеља из По
повића, да га брани. Ме-
ђутим, Илић је пре три го
дине скинут са евиденци
је чланства СКЈ и ако је
на овоме састанку махао
са партијском књижицом
коју му основна организа
ција још није одузела.
Најзад Ристић је као ан

типартијски елеменат ис-
кључен на овом састанку
из СКЈ, Одлука је доне-
та са 64 гласа. Уздржао
се само Тома Милић, члан
Општинске конференције
СКС и директор Медицин
ског центра. Зашто и че-
муг Докле ће Ристић би-
ти одборник и посланик
О томе нека кажу своју
реч здравствене организа
ције и њихови одборници
у Скупштини општине Кр
аљево.

 



  

Основна школа „Ђура Јакшић" у Конареву
 

ОМРЕТАЧ АНЦИЈА И ПРОГРЕСА
ж Село прихвата све што се предложи у школи

(Наставак са 1. стране)

њима ћемо, уз помоћ дирек
тора школе Јарослава Була
товића, нешто више рећи
Пре тога, неколико података
из личне карте школе: Ма-
тична школа „Ђура. Јакшић
У Конареву интегрисана је
са школама Матаругама и
Врдилима; броји 690 учени-
ка и 40 чланова радног коле

  

    

ктива. Успешно је спроведе
ва стручна интеграција са

Мештани Конарева на скупу пред школом школом у Богутовцу и при

МИААНАНА

 

На редовној годишњој конференцији Синдиката фабрике

НОВА. ОРГАНИЗАЦИЈА СИНАМНАТА
— ПОРЕД УСПЕШНЕ АКТИВНОСТИ У ПРОТЕКЛОМ
ПЕРИОДУ (СИНДИКАТ ЈЕ ПОСЕБНУ ПАЖЊУ по
КЛАЊАО ПОМОЋИ ТЕЖИМ СОЦИЈАЛНИМ СЛУ-
ЧАЈЕВИМА.

Краљево Недавна годи-
конференција синдика

ртанизације Фабрике ва
тона, која је оцењена као ве
ома успешна, илуствовадв је
успешну зктивност ове орга
низацијеју протеклом манда
тном периоду. Заједно са Са
везом Комуниста и Савезом
омладине, синдикат Фаб;

   
 

  

  

    

  

ке вагона решио је низ пита
ња која су се тицала самих
радника најстаријег краже-
Бачког Молектива, међу који

за посебну пажњу
је. увођење бесплатних рек-

рад-резтивних одмора сви
а испршњених у    

  

   

вршење
производње. То је био

стимуланс већем броју рад-
зикај али не и ми, јер
бе синдикат заложио да обез  
беди боље-радне услове, у
'е на побољшање стог
и хуманијим односим.

радницима као ар

  

 

 

 

 

 

   

    

 

 

лова. за продуктивнији
ред.

На конференцији је посеб
ид наглашено да је један од
основних циљева Фабрич-
ог одбора синдик бил
децентрадизација, о да
су дата далеко већа права
синдикалним подружницама
4Ето је допринело успешној

траној сарадњи као јед-
ном од важних чинилаца да

брички синдикат у проте
клом периоду забележи дос
ре резултате рада.

друштвени сатандард Рад
ника од 'увек је било најакту
елније поље ра иката
Фабрике вагона. Како је ис
такао председник Фабричког
одбора синдиката, Жарг
Ломић, то се одразиде кроз

ВАЛЕРАНИ

 

Наше навике
и одвике

 

 

заборавио сам већ како се
то формулисал
меним за,
шили У
је огледа.

  

мназију лица

 

Мисмо н

 

как

 

през
убојских
девојчицама, дг «

интересантног ђ
са улице, некако да
бродимо и тај задатак. И:
шали смо, конструисали
додавали исти деча
машти им некако полагај
зреде и завршавали
мназију, па онда и неке
те школе.
Расли смо.
Заједно са нама ра' је и

наш град, и његове улице су
се сасвим измениле. Тада, у
сасвим одраслим улицам
међу људима,

  

па

 

    

 

прво
  

  

   

 

им
одраслим

сио се и тај догађај о коме је

 

де-

требало да пишем у писме-

 пој јаје   

већу бриту и бољу организа
цију годишњих и рекреатив=

одмора, споржећих и ку
лтурниж манифестација, као
а тодишшње одморе за члано

породица радника Фабри
с вагона.
Пружање помоћи тежим

социјалним случајевима поје

 

 

     

 

 

 

 

дивих радника наишло је на
пуну подршку Фабричког од
бора синдик: који је у ту
зрху током прошле године

 

издвојио преко девет милио
на старих динара.
Конференција је на крају

усвојила нову организацију
синдиката Фабрике вагона
која се састоји у организова
њу осам синдикалних органи
зација, избору фабричке ко
нференције синдиката као
сталног тела од 53 члана и
ФФабричког одбора синдика-
та који ће представљати из-
вршни орган конференције.
"Такође је усвојен и програм
рада за предстојећи период,

д.

 

 

Из месне организације СК
у Матарушкој Бањи

МАРИЋ ИД о МИЛИЧИЋ
_НОНЉУЧЕНА ИУ 6

у Мата
лла је

комуниста Миод-
јата Марића, директора При
родног лечилишта и др Пан

Миличића, председника

ета здруженог предузе-

Прошлог понедељка
на а
рушкој

Савез:

   
  

  

ва
 о је уствари почетак рас

а познате афере у овом
ском лечилишту, чији су
вни актери били руково.

људи. Они су, како је
тврђено, починили низ зло

употреба на штету радне ор-
ганизације, прибављајући се
би материјалну корист.

 

  
ећи

 

  

 

  

аједно са Браниславом
Стојизековићем, шефом ра-

новодства и Милутином
Савићем, комерцијалним ди-

 

ректором, они су оштетили
Лечилиште за 234.000 дина-
Ра.
Како сазнајемо, против.

 

њих се сада води кривични
поступак, Предлог за искљу
чење двојице бањских руко
водилаца из СК дао је пар-
тијски актив Природног ле-
чилишта. Одлука о искључе
њу донета је једногласно.
Од 56 чланова састанку је
присуствовало 40 комуниста.
Марић и Миличић нису при
суствовали састанку на ко-
ме се расправљало о њима.

мг.

јатељска сарадња са шко-
лом у Жичи.

Шта је допринело успеху
школе

Основна школа у Конаре
ву представља стожер око
кога се одвија читав живот
У селу, Захваљујући актив-
ности просветних радника,
који се после редовних часе
ва посвећују друштвеном ра
дУ, многе акције и зачете
идеје, без обзира на услове,
спроведене су до краја, Та-
ко је било од почетка изгра
дње нове школске зграде, за
тим реализовања идеје да.
школа добије фискултурну
дворану и уређен спортски
политон у дворишту. Увек
су просветни радници стаја_
ли на челу акције и били
пример осталима. У таквим
условима није било тешко
задобити поверење мештана
да све што дође као пре
длог из школе, треба прихва
тити, Потврду том поверењу
налазили су и у успеху њи
хове деце. И то не само у на
стави, већ и на оном другом
пољу — ваннаставном и вас
питном где се захтева више
залатања и жртвовање сло-
бодног времена од стране на
ставника.
— Мислим, да је основно

што постижемо успехе у ра
ДУ — рекао нам је директор
Булатовић — то што смо ве
лики број наставника, дава-
њем повољних услова, веза
ли за школу и Конарево, та
ко да ће многи од њих доче
кати овде и пензију.
Иначе, да напоменемо, ово

је веома млад колектив. Про.
сечно просветни радници у
овој школи немају више од
12 тодина службе, А, квали
фикациона структура била
је задовољена још пре ступа
ња на снагу новог Закона о
школству.
Уз први услов успеху, ко

ји смо чули од директора
Ђулатовића, треба додати и
други. Школа у Конареву
чврсто је повезана са друш-
твеном средином. Овде нема
чисто школских проблема,
Оно што се предузима за
школу, актуелно јеи за чи-

во село. Пример за то је
фискултурна дворана. Она
је школи донела више усло-
ва за физичко васпитање

 

  

 

Клуб самоуправљача

У понедељак у Дому друш
твених организација одржа-
ће се оснивачка скупштина
Клуба самоуправљача. Како
смо сазнали оснивачи Клу
ба су радне организације са
подручја Краљева, Рашке и
Врњачке Бање.

На Скупштини ће учество
вати већ изабрани делегати
органа самоуправљања рад-
них организација. Само са
подручја краљевачке општи
не за ову Скупштину изаб
раноје 70 делегата,

мг.

лиаивиивииниваиинакокиовшаоканваваиеа

ДОБРИ ЉУДИ
  

 

из српскохрват
с а не данас у но-

И нека ми опрости
моја тимназијска професор-

сам онда у писмено
шљао, а сада

Ни она лаж,
ника

  
ема

 

шта је бил

  

је било лепо. Главна
у препуна људи. Чини
ми се да су изашли у шетњу
сви који немају кола. (Они

 

који имају кола
се у шетњу.)

Икао што је у нашем гра
ду одавно важеће правило,

ет сати је број пролаз-
ника нагло опао, а у десет
сати је само још понеко пре
тазио улицом.

извезли“су

  

   
 

Био сам један од неколи-
ко пролазника у главној ули
ци.

  

Негде, на средини те ули
це срела су сетри пролазни
ка
Средовечан човек, са набу

брелом ташном пуном јабука
под руком, правио је дијаго
неле по тротоару и ширећи
око себе задах алкохола, пи
јано мрмљао:

— Добри људи! Еј, шта у-
редисте добри људи!
Био је то његов дијалог са

неким ван ове улице и ван
овог тренутка.
Два младића ишла су пра

во према том човеку. Чвр-
сти и пуни самопоуздања ни
су се склонили са пута, већ
их је он савијеном руком, ис
под које је била торба са ја
букама, очешао.
Силовита и бестидна пео-

вка испуни улицу. Младић-
ки бес нађе одушке у шама
рима.

 ШАПАА 

Јабуке се расуше по трото
ару.
Нас неколико закаснелих
ролазника гледало је са бе

дног одстојања _разузда-
ње младиће како бучно од-
лазе, и пијаног човека како
узима са тротоара торбу и
остављајући расуте јабуке и
даље говори:
— Добри људи! Еј,

урадисте, добри људи!
Сада се његове речи нису

односиле на некога ван ове
улице и ван овога тренутка.
И данас кад прођем тим

делом улице спотакнем се о
Ресуту псовку и лежерност

п]

  

шта

нас десетак немих и плаш-
љивих сведока. А у свести ми
зазвоне чудне речи без пре-
кора и ироније, али са пуно
горчине:

— ЕЈ, шта урадисте, добри
људи.

ученика, а селу могућност
да присуствује многим кул
турним и политичким мани
фестацијама које су некада
биле само сан ових људи.

Некада се о изградњи фис-
културне дворане договара-
ло у школи или кафани, са
да се у њој кроје планови за
нове акције.

— Може се рећи да ћемо
У скорој будућности довести
воду у школу — каже дирек
тор Булатовић и додаје: —
Такође планирамо изградњу
ђачке трпезарије и вољни
смо да на сваки уложени ди
нар који би за то, уосталом
као и до сада, добили од дру
шштва, додали својих четири.
Ми смо овде научили да ра
димо, мировање у том погле
ду за нас значи стагнацију,
а ми то не желимо, Зато смо
помало незадовољни што
нам баш ништа из Фонда за
непосредну дечју заштиту
не одговарају на захтев за
доделу средстава за трпеза-
рију, До сада смо увек запо
чињали акцију, па онда тек
тражили помоћ, а сада смо
кренули обрнутим смером.
Желели бисмо и ради нас, а
још више ради ових људи у
селу, да прво добијемо по-
моћ, па да отпочнемо рад.
Остало је, као и раније, на
зша брига, То што добијемо,
рецимо, четири милиона, као
за фискултурну дворану, а
изградимо објекат који вре-
ди и пет пута толико, то је
заслуга договора и узајамне
сарадње школе и Конаревча
на.

Не треба пропустити и ре_
ћи још нешто, Конарево ће
ускоро добити толико неоп-
ходну ветеринарску станицу
баш захваљујући разумева-
њу-и. заузимањупросветних
радника. Заправо, ради се о
простору који је школа под

веома повољним условима
уступила у те сврхе. О томе,
као и о осталим прошлим и
будућим акцијама сви у шко
ли са одушевљењем говоре.
А, како и не би када су го-
тово сви функционери дру-
штвено-политичких органи-
зација просветни радници, И
секретар Партије и председ
ник месне заједнице, и Цр-
веног крста и Социјалистич

ког савеза и спортског клу-
ба...
Овакво схватање позива и

друштвене функције просве
тног радника на селу, норма
лно је што се одразило и на
њихове васпитанке. Подрш-
ку коју имају ученици од
својих наставника користе
не само у савлађивању нас-
тавног градива, већ и у ван
наставним активностима. И
они су заједно са својим ро-
дитељима и наставницима
неимари новог живота и про
греса у свом селу, Њихови
успеси у спорту, на разним
такмичењима У штедњи, по
знавању саобраћаја, разних
научних области, при органи
зовању разних акција У до-
бротворне сврхе и ове“после
дње за прикупљање прилога
за Спомен-гробље, прелазе
границе ужег подручја њи-
ховог села, Афирмација њи-
ховог рада стиже до њих пу
тем разних награда, освоје-
них првих места на такмиче
њима и похвала за успешно
спроведене акције.

— Све те награде и призна
ња, каже директор Булато-
вић на крају разговора, под
стичу нас и обавезују на но-
ва прегнућа у чему нас сас
вим искрено и без резерве
село подржава. Остаје само
да сарадњу и даље развија-
мо и употпуњавамо новим за
једничким акцијама. аезии

Љ. Ђорђевић
 

 КРАЉЕВО:
 

У „Феропромету“ упнсно место
зајма за пругу Београд — Бар
Ових дана је отворено упи

сно место за упис народног
зајма за пругу Београд
Ђар у „Феропромету“. Поред
радника из овог предузећа
на овом уписном месту ули
сиваће зајам и радници из
„Феротекса“, „ерозије“ и „Е-
лектрона“.

Одржан је и први састанак
ужег руководства са предсе
дником радничког савета ко
јом приликом су донети зак

ључци У вези почетка уписа
зајма радника „Феропроме-

та“, Акцију.је започео пред
седник радничког савета „Фе
ропромета“ Љубивоје Јабла-

новић изјавом да ће уписати

2000 нових динара. И међу
осталим радницима овог пре
дузећа влада велико интере
совање за ову акцију.

 

3, Атанацковић

 

ИЗВРШНИ ОДБОР ИБАРСКИХ РУДНИКА КАМЕ-
НОГ УГЉА И МЕТАЛА — БАЉЕВАЦ НА ИБРУ

РАСПИСУЈЕ

Конкурс
(РЕИЗБОРНОСТ)

ЗА РАДНО МЕСТО ТЕХНИЧКОГ РУКОВОДИОЦА
»ВОЗНОГ ПАРКА«

услови:

Поред општих услова за заснивање радног од-

носа кандидат треба да испуњава и следеће:

(0 Машински инжењер (ВСС) са 3 године праксе

( Конкурс остаје отворен 15 дана од дана објав

љивања.

(1 пробни рад 70 дана.

 

  



Седница Општинског ко
 

ТУРИЗАМ
— У СРЕДИШТУ ПОЛИТИКЕ ДР:
НОМСКОГ РАЗВОЈА ОВЕ ОПШТИН!
СЕ ИЗНАЛАЖЕЊЕ ЕКОНОМСКИХ
РЕШЕЊА ЗА ДИНАМИЧНИЈИ ПРО
РИЗМА КАО ОСНОВНЕ
ЦИЈЕ ВРЊАЧКЕ БАЊЕ

ПРИВРЕДН!
ОД ЧЕГА У

   
ВЕНО — ЕКО
НАЛАЗИЋЕ

| ТРАЈНИЈИХ
|ЕРИТЕТ ТУ-
ОРГАНИЗА-
НАТНОЈ МЕ-

РИ ЗАВИСИ ЦЕЛОКУПАН ДРУШТЊЕНИ И ЕКО-
номски живот.

Привредни резултати у
1970. години и основни циље
ви и задаци развоја привре
де У овој години, била је те

· ма разговора на. проширеној
седници ОК СК која је у
среду, 17. марта одржана у
Врњачкој Бањи,

ЈУ уводном излагању, који
је поднео Мирчета Пајић и
веома живој дискусији у ко
јој су учествовали Богољуб
Вуковић, председник СО,
Љубинко Раденковић, пот-
председник СО, Нада Цвет-
ковић, секретар ОК СК, Ни-
кола Васић, директор Прех
рамбеног предузећа „Шума
дија“, Раде Станисављевић,
директор, Гимназије, Бане
Тошић, директор Дома здрав
ља и други, позитивно је
оцењен привредни развој
ове туристичке општине у
протеклој сезони. Податак
да је укупан приход у друш
твеној својини већи за 295
одсто у поређењу са 1969.

 

Конференција Општине

тодином нај
о привредној
њачких ра,
ја у 1970. г
Комитет

задатке и
ног и друш
овој тодини
У средиштуј

|Бечитије говори
активности вр-

зих организаци_
Ини,

је! анализирајући
Мљеве привред-
|гвеног развоја У
Констатовао да
Политике друш

развојатвено-еконојмског ј
ове општинр |биће изналаже
ње економс!
шења за д:
перитет турј
привредне

кој мери и

ух и трајних ре
јамичнији прос-
ма као основне
утанизације Вр-

јависи целоку-
љачке па чега У вели

пан дру
живот ове
Привреда

чено је на
реалне усл
дини пратиј
ни темпо ра
тивности у
зултате. ИЈ
октивности
следњих

      

     

  

и и економски
фиштине,
две општине, ре
ној седници, има
јвр да и у овој го
До сада остваре

(ста привредне ак
постигнуте ре-

аче, привредна
Изражена је по-
на просечном

итета СКС у Врњачкој Бањи

ПРВОМ ПАДМУ
стопом раста од 20-22 у номи
налном, односно од 9 — 1 у
реалном показатељу, На се
дници Комитета је речено да
је реална претпоставка да
друштвени сектор привреде
и у овој години задржи так
ву стопураста.
У току ове године на под-

Ручју ове туристичке општи
не треба очекивати још неке
значајније резултате. И по-
ред тога што ова Бања већ
неколико година држи југо
словенски рекорд по броју
посетилаца и пансионских
дана, треба очекивати да се
таква динамика и даље нас
тави, Наиме, према досадаш
њим проценама треба очеки
вати да ће и ове године ова
цифра бити увећана за око
3 одсто у односу на 1970. го-
дину. И у области запошља_
вања очекује се блати по-
раст од око 4 дсто, а то зна
чи око 200 нових радних мес
та у привреди.
Овако прихваћени матери

јали о основним циљевима и
задацима привредног разво-
ја за ову годину биће презен
тирани Општем сабору оп-
штине који ће се ускоро
одржати у Врњачкој Бањи.

Љ. Косић

ог одбора Црвеног крста

ПРИЛАГОЂАВАЊЕ НОВИМ УСЛОВИМА РАДА
— ПРЕКО 19.300 МЛАДИХ СУ ЧЛАН.

НЕ И ПОДМЛАТКА ЦРВЕНОГ КРСТАЈ
РАД ОВЕ ХУМАНИТАРНЕ ОРГАН!

Прошле недеље у Краље
ву је одржана годишња кон
ференција Општинске кон-
ференције-- Црвеног крета:
Поред великог броја активи
ста ове хуманитарне органи
зације Конференцији су при
суствовали: Обрен Стишовић
председник Републичког од
бора Црвеног крста др Љуби
нко Ђорђевић, члан Опш-
тинске конференције Савеза
комуниста у Краљеву.

'У свом реферату Дана Ри
стовић, председник Општин
ског одбора Црвеног крста,

укратко је истакла досадаш
њи рад и будуће задатке
ове друштвене организације,
Посебно је подвучено да је
и поред настојања, изостала
већа сарадња са неким здра
ветвеним и социјалним инс-
титуцијама у општини, углав.
ном ради несхватања места
и улоге Црвеног крста у да
зимама

УМЕСТО
У слици
и речи

 

 

    

 
  

             

 
 
  

   

Дансинг клуб на Ибру, у
на велика материјална средства, већ одавно не

 

нашњим у
ног развој;
Циљ ове

јасал, а он

 

 

 

чију изг

И ОМЛАДИ-
— УСПЕШАН
АЦИЈЕ. 

  

зање нивоа опште културе
а посебно здравствене култу.
Ре, Овај задатак је изванре
дно тежак, јер је у питању

 
 

     
 

 

|На конференцији
вима друштве_

рганизације је
:6 своди на: поди
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|
дњу су уложе-

служи
својој намени. Пошто су на њему, због ндчије небриге, у-
ништене све електро и водоводне инс
штета цени на око 150.000 нови хдинара,
њим просторијама деца играју скривалице као што се ви-
ди на нашој слици.

Да ли ће тако остати и даље, или
неке мере, за сада. се ништа незна.

  

ације, чија се
евда се по њего

се предузети
|
|

 

Црвеног крста

раскидање са схватањима
појединаца о проблемима
чувања здравља и заштите
од болести,
У протеклом периоду Опш

тински одбор Црвеног крста
највише пажње је посветио
здравственим

_

проблемима,
здравственом просвећивању
омладине на селу, борби про
тив туберкулозе, алкохолиз
ма рака, хигијенизацијиздрав.
ственом просвећивању и вас
питању грађана курсевима
прве помоћи. Ту треба иста
ћи и велике напоре Црвеног
крста на окупљању доброво
љних даваоца крви, раду са
младим члановима Црвеног
крста, организовању школс-
ких кухиња, помоћи у елеме
нтарним непогодамаи соција
лном раду.
На подручју општине Кра

љево, Општински одбор Цр-
веног крста данас има преко
1.000 одраслих, 6.000 чланова.
омладине и 13.300 чланова
подмлатка Црвеног крста,
Као што се види младиса

чињавају гро ове организаци
зе.
На конференцији је посеб

но било речи о улози Црве
ног крста на плану развоја
свенародне одбране.
На крају Конференција је

донела одлуку о издвајању
5.000 динара, као зајам за из
градњу пруге Београд - Бар.

мг. 

СА СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ОПШТИНЕ РАШКА

ОТВОРЕНО ПРОТИВ
ЗЛОУПОТРЕБА ИМ ШТЕТОЧИНСТВА

 

(Наставак са 1. стране)
што брже разрешење ових
учесталих појава, рекао је
Радослав Ћурчић.
Товорећи о угроженим пра

вима радника Јоков Јаков-
љевић, је између осталог при
метио:
— Радници не смеју тако

дуго чекати на своја права,
која им је неко злонамерно
узурпирао. Чести су случа-
јеви да радник истерује пра
вду по две три године,
Шта то значиг Шта он има
после тога7
Из великог броја дискуси

ја, издвојили смо и речи Ра
дослава Милићевића, предсе
дника Општинске конферен
ције Савеза омладине:
— Многи злонамерно лан-

сирају вештачке дилеме ме
ђу грађане и омладину. Гово
ри се да је самоуправљање
пало на испиту и да сада ма
лте не треба завести свуда
принудну управу. Такви љу
ДИ су углавном творци мно-
тих незаконитости у нашој
општини,
— Време је да  упалимо

уцрвено светло“. Чињеница
је да се сви ми заклањамо
за органе управљања, Због
тога тешко ко и подлеже
кривичној одговорности. Све
радимо у рукавицама, Због
тога криминал, зеленаштво
и шшекулацјиа цветају на
све стране — каже Ђурђе
Милићевић.

    

ТУТИН:

ЗБОГ ТУЧЕ-40
Судија за прекршаје Мет

ко Шкријељ из Тутина изре
као је казну од 30 дана зат
вора Рагипу Ахметовићу, зе
мљораднику из села Драге.
Ахметовић је 28. јануара ове
тодине у друштву Селима
Пепића, земљорадника из ис
тог села, у кафани пољопри
вредне задруге из Мојстира
У Батрагама, у припитом ста
њу, напао двојицу радника

 

На кра | довет је закљу
чак да а информацијом
и закључћима седнице упоз
нају све Џадне и друштвено-
политичке организације опш
тине. Овд је свакако јединствен сој да Скупштина
општине конкретан на-
чин иницира и тражи реше
ње за ове проблеме на сво
јој теритдрији.
На седници поднети су из

вештаји о! дбиласку и прегле

 

ду Општинског суда и изве
штај о раду Општинског јав
ног правобранилаштва у 1970
тодини. Донето је и неколи
ко одлука, Међу којима од
лука О измени урбанистич-
ког плана насељеног места
Варево и Одлука о завођењу
месног самодоприноса за из
градњу водовода у Баљевцу.

М. Глишовић

 

ПОВОДОМ НАПИСА

У1 им новостима“
од 5. фебруара 1971. тодине,
на 5. стјави објављен је
чланак „Медицинска сестра
открила Жахинације“ са пот
писом вајцег сарадника М.
Глишовића, где стоји: „ту су
и уговори са лекарима из
Рашке, з4 рад у Бањи, који
нису виђени у овом природ
ном лечиништу, а хонорари
су им, ицак, исплаћени.“

Истине|ради — од свих ле
кара из Дома здравља Раш
ка, радид је у Матарушкој

ДАНА ЗИТВОРА
шип МЕ из Тутина.
Том приликом у кафани је на
прављена и штета од 1355 ди
нара због чега је Задруга из
Мојстира| поднела пријаву
Судији за прекршаје.
Ахметовићев саучесник

Селим Прпић побегао је у
ађувремвну У Западну Не-
мачку, где се раније налазио
на раду.

| А. С,

„МЕДИЦИНСКА СЕСТРА
ВИЛА МАХИТАЦИЈЕ“

Бањи само др Владимир То
варовић, шеф здравствене
станице у Баљевцу, и то за
време свог годишњег одмора.
Ниједан други лекар из ове
установе није радио у Мата
Рушкој Бањи, није потписи
вао никакве уговоре нити је
примио ма какав хонорар.

Др Радослав Јовановић

УМЕСТО ОДГОВОРА

 

Према информацији Окру
жног јавног тужилаштва у
Краљеву, закључен је фик
тивни уговор са лекарима
Дома народног здравља у
Рашкој Ковинком Јовановић
Надеждом Вујанац и Радос
лавом Јовановићем. Уговор
је закључио директор лечи
лишта Миодраг Марић, а у
име лекара потписао је др
Пантелија Милачић, Међу-
тим, по овом уговору. новац
је исплаћен др Милану Се
тединцу (5.590) и др Миличи
ћу (11180) динара, Поред то
та, оверено је и реализова
но неколико фиктивних пу.
тних рачуна за лекаре из
Рашке.
Сваки други коментар је

непотребан,

М. Глишовић

СУРННОУД | АМРИЛА ОВЕГОДИНЕСААлатаенна

Првог априла омладина
Жраљева почеће изград-
њу Спомен-парка у свом
граду. О томе нас је оба
вестио Љубивоје Милен-
ковић, референт за друш
твене активности Савеза
омладине,
Коначна одлука о уче

шћу омладине на радним
акцијама у овој години
биће донета на састанку
штаба за локалне радне
акције, који ће се одржа
ти у петак. Према пред

|

|
|

  

логу одлуке сваки омлади
нац у времену од 1. апри
ла до 14. октобра ове го
дине, даће шест радних
часова ва изградњу Спомен
парка, што укупно: изно
си 60.000 радних часова,
Проблава првог априла

Дана фмладинских Рад-
них ација биће обележе
на и Низом других мани
фестација, Тако, на при
мер, ивршиће се смотра
омладинских радних бри
тада. После првих радова

МЛАДИ ГРАДЕ СПОМЕН – ПАРН
на Спомеи-парку, органи
зоваће се бригадирско ве
сеље у центру града.
На савезним и републи

чким радним акцијама,
У току ове године, учест
воваће око: шест омлади
ниских радних бригада. О-
младина Краљева ће по-
моћи и изградњу обележ
ја: Партизанских колиба
на Гочу, терена за физич
ку културу и других обје
ката.

мг.



   

БИЉАНОВАЦ:
 

Јосиф Вељковић.

  леђима од села Жерађа,
где је имао имање, до за
сеока Вељковићагде му се.
налази ћа, Недавноје Јо

 

кине
рпним:

на

 

путем
хватити

 

им,

 

  

  

 

 

   

зрио се, У својој иде
ји и насте а олакша
и себи и другима остао
је усамљен. Ипак, то га
није обесхрабрило, Решшио
је да се сам прихвати пое
ла.

Уз п укућана отпо
чео је Јосиф и поред већ
поодмаклих година“ (66)
пут дуг вишеод киломе
тра. Много јело за јед-
ног чо' али решиоје
и неће До са.

птио,270 радних дана и то,
како каже, од јутра до

   

 

   
   

мрака, Сада је с послом
већ при'крају и ускоро ће
славити свој сопствени
успех пуштањем пу у
саобраћај,

Посети смо Вељкови

ћа не би ли сазнали заш

то су његови суседи оду
талијод ове акт заш

то су та оставили самог,
када је овај пут заједни
чки и њиме ће и ону
служити.

Организовали смо

евремено ори о
4 смо радим

пут, Међутим, када је тре
бало отпочети радове мо
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МАЛАЛАЛААРАРа леале.

 

Сам изградио
два километра пута

је комшије су одустале;
Не знам: зашто су одуста
ли; али није их било на

у: Започео сам посао

   

 

   
 

Јосиф Вељковић

сам и, ево, и довршићу
га. А, после нека се сви

    

служе путем, нека осете
шта је бољи живот,Мож

да ће их то научитида у-
будуће приову на посао
за који су дали приста-
нак, рекао нам је Јосиф
очигледно задовољан со-
бом и делом својих руку.
Можда би његова упорио
ст могла и другима да по
служи за пример,

Д. Радуловић
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7777: Пољопривредна задруга Каменица и њени проблеми
 

Планови дају приоритет туризму
— УЗ ОСНОВНЕ ДЕЛАТНО
МНОГЕ ДРУГЕ. — одли
ДОНСКИМ ПРЕДУЗЕЋИ
СВЕ ВЕЋА ПАЖЊА.

Пољопривредна задруга у
Жаменици је последњих не-
колико година уложила ве-
лике напоре да! се стабили-
зује и једанпут стане на
здраве ноте. У том смислу
су подизани и одређени кре
дити'и то под доста неповољ
ним условима; Требало је на
пример, све те кредите вра-
тити за одве године. Си-
гтурно да у таквим условима
није крајњи биланс био по
зитиван. Но, у Задрузи тек
сада очекују плодове досада
шњих улагања. Шланира се
да се већ у овој тодини пове
ћа укупан приход за преко
15 процената, Основна делат
мост ће остати и даље каме
нолом. Ова јединица је и до
сада стварала преко 50 про-
цената од укупног прихода.
Производила се камена коц
ка, разне камене фасаде, аг
ретат и туцаник, камен за
степенице и други произво
ди,
— Око 60 одсто производа

каменолома иде у Македони
ју, каже директор Задруте
Здравко Марјанић. Највећи
купци пољопривредне задру
те Каменица су представни-
ци радних организација, пре
света грађевинара, из Скоп_
ља, Гостивара, Куманова.
Ова пословна сарадња ће ус
коро бити стара једну деце-
нију, Македонци су и добре
платише и та сарадња поста
је све боља.
Занимљиво је истаћи да

се не послује само са грађе
винарима већ и са неким ис
такнутим трговинским И по-
љопривредним организација-

су тоговинско

 

Кад је у питању лоша администрација
  

ДЕЈАН БЕ РОДИО У МТОБЊУ
ТАКА, НИ ПОСЛЕ СЕДАМ

ЗАШТТО МАЛИ ДЕЈАН АЛЕКСИЋ ИЗ СЕЛА ЦВЕ
МЕСЕЦИ ОД СВОГ РОЂЕ

ЊА, НИЈЕ УПИСАН У МАТИЧНЕ КЊИГЕ РОЂЕНИХ“
— ДА ЛИ ЈЕ ДЕЈ
БУСУТ

     

  

       
      

Прошле тодине 13. сештем
за Даница и Миле Алексић

Цветана, постали су срећ
зи родитељи, Добили си
на! Од тада је прошло се-
даме месеци, дете је већ по
расле, Миро и даље обија

гове месних канцеларија
по! птавајућ да свог сина

упише у матичне књите рд
ђених. Но'све је узалуд! Ни
једна месна каннеларија не

упише малишана,
јер се његовом несрећом ро

ио у аутобусу чачанског
за“, ва. "„ничијој

како објашњава
рациј

 

на
тницу
   

даници
После

јееколу

    

  

ице су 6
дуктег

нералн

шевић,
Алексић
богате дар
1.500 див
Родитељи су

тили Месној
Лађевцима, на
торији
тиба 5
ено

бра
риј

  чијој Ј
ело Цветке
ишана. Међ

је да се
а подруч

ади у
тим, ре
е није
месне

 

им
родило
канцеларије.

   

—После тога отишао сам у
Адране, али су ми рекли да

дете рођено у вутобусу
у селу. Погрешили смо
што нисмо одмах по

  

  

  

АН КРИВ ШТО СЕ РОДИО У АУТО

сле порођаја сишли у село
тада би било све у реду —

жали нам се Миро Алексић.
Дете се у међуврекфну ра

зболело,. Потребна му је ле

карска помоћ, Родитељи су
сиромашни. Коначно ових да
на Секретаријат за скупшти
неке нослове, друштвене сл
У и општу управу Скуп
шине општине Краљево, до
нео је решење којим се одо
брава упис малишана у ма
тичне књиге рођених у Кра
љеву. Да ли је крај одисеје
малег Дејана после више ме
сеци лутања%

 

  

 

 

  

ЗЕМЉОРАДНИК ВОДИ

 

ДНЕВНИК

Жајро Аземовић 45-тодиш
њи земљордник из села Гру
хавице код Тутина, већ 10 то  
дина води
их догађаја

дневник важни-
у Југославији.

Извори података су му ин
формативне емисије Радио-
Београда, Хајро редовно пра
ти све информативне емиси
је Радио _ Београда и сваку
важну вест бележи у днев-
ник, који већ броји десетак
дебљих свезака.

     

 

 

Хајро је био неписмен, па
љубави према овом хо

бију научио да пише, Из ск
ромних финансијских сред-
става издвојио је и купио ра
дио апарат, за кога каже да
му је највећи пријатељ.
И тако у часовима одмора

Хајро пером замењује плуг
и бележи сваку новост дана
коју чује преко радија,
На слици: Хајро Аземовић

са дневником,

је из

 

Било како било, сујеверни
верују да је свему крив фа
мозни број тринаест, они дру
ти да је то само још један
случај више, који говори о
ефикасности наше админис-
трације а трећи сматрају да
је требало сачекати док ма
ли Дејан проговори, да сам
објасни како је, где се и заш
то родио,

М. Глишовић

СТИ РАЗВИЈАЋЕ СЕ И
ЧНА САРАДЊА СА МАКЕ-
МА, — ГОЧУ СЕ ПРИДАЈЕ

предузеће „Вардар“, „Пела-
гонија“ — Скопље и многе
друге. У пословним односи-

ма са Каменицом су и Мав
ровске хидроелектране, Град
ска управа за путеве Скоп-
ље и други.
Каменолом као економска

јединица задруге има у се-
би и једну занимљиву карак
теристику. Велики број запо
слених је са подручја Косо
ва и они тодинама раде

днички са осталим радни.
цима. Међу њима има и не-
колико истакнутих радника
пе ин ИЗЕЕ

 

мом са неким
из Босне и Херцеговине, ис-
тиче Здравко Мирјанић. По
словне контакте имали смо
скоро са предузећем „Босна“
из Илијаша. Директор ове
дрвне индустрије Слободан
Добријевић је заинтересован
за помоћ око подизања јед-
ног мотела. у Каменици који
би представљао последњу
станицу за-Точ. Пошто је
ово грађевинско предузеће
оно би стварно могло много
да учини на јачању баш оне
гране којој се сада даје при-
оритет у плановима камени
чке задруге. То је управо ту
ризам од кога се и наредних
неколико година. највише
очекује.
— За сада наш највећи по

сао у туризму је Гоч, каже
Мирјанић. Дом смо потпу-
но средили и адаптирали,
Уложили смо. око тридесет
старих милиона за намештај
и адаптацију, Створили смо
све услове за пријем гости-
ју, Наше ценапансиона._на. ~ 6
Тому, пристој, пе

па

Ини

 

износи: свега. 50 нових дина
ра, у двокреветноју47. а: тро-
креветној; 48 динара.
Када се свему овоме дода

да је: надморска висина: Го-
ча преко. 920 метара и де: је
то планина која спада међу
најлепше у Србији, да је до.
Гоча урађен. асфалтни пут
који иде долиномреке и“да
се" на Гочу налази језеро: пу
но планинске пастрмке, он-
да је сигурно да ће он ове
годинеза туристе бити вели
ка мета и да ће задруга
брзо добити оне паре хо-
је је уложила за почетак ра
звоја нове гране — туризма,

Туризам ће и у наредним
плановима имати приоритет,
жако смо могли закључити
из разговора које смо води
лиу задрузи, Поред Гоча,
који се жели потпуно уреди.
ти, са напорима општине
Краљево и  урбанизовати,
подићи ће се и неки нови
угоститељски објекти у Ка-
меници који ће такође моћи
да пруже све услуте каои
објекти на Гочу.
Развој туризма  помагаће

ји остале јединице удруже-
норг рада задруге као, на при
мер, јединица дрвних сорти
мената која успева да своју
грађу и прагове за железни
цу пласира на широком тр-
жишту. Сва сакупљена сред
ства се желе ставити у фон

дове који би развијали орга
низацију и узгредно побољ-
шавали личне дохотке, који
су за сада мали,

ди.

ДЦ РУТ пј т

 

из ОСНОВНЕ ПРИВРЕДНЕ
КОМОРЕ

Разматрање нацрта
закона 0 друштвеном

договарању
Данас у Краљеву (у петак)

ће се одржати састанак са
представницима скупштина
општина, општинских синди
калних већа, привредних ор
танизација, Републичког се-
кретаријата за рад, Републи
чког синдиката, Републичке
привредне коморе Србије и
Основне привредне коморе
Краљево на коме ће се рас
прављати актуелна привред
на проблематика у нас. На
дневном реду овог ауторита
тивног скупа је разматрање
Нацрта Закона о друштве-
ном договарању и самоуправ

ном споразумевању о расло
дели дохотка и средстава за
личну потрошњу. Уводно из
лагање поднеће секретар Ре
публичког секретаријата за
рад СР Србије.
Састанак Ње се одржати у

просторијама Основне прив
редне коморе са почетком у
10 часова,

 

НОВИ ПАЗАР
 

МАЛИ НОЛЕНТНВ СА
ВЕНА ЗАДАЦИМА
ВЕТЕРИНАРСКА СТАНИЦА УСПЕШНО ПОСЛОВА-

ЛА У ПРОШЛОЈ ГОДИНИ

.

_

Ветеринарска станица у
Новом Пазару спада у најма
ње радне колективе у граду.
У њој су запослена пет рад

Станица је основана 1952. го
дине ради здравствене заш-
тите и унапређења сточарст
ва. Овај мали колектив за
вршио је прошлу пословну

чивона продуктивности, јер
Станица врши“ услуге по це
нама од пре шест година:
Само у' прошлој: години у' Ст
аници: је користило. услуге
20 хиљада сточара, На пет
радника у станици пада 75
хиљада грла стоке, зато ни
је ни чудо што им је радно
време дуже од осмочасовног
радног времена, Колектив ос
тварује 95' одсто дохотка од
услуга и само5одсто од сре
детава буџета Општинске се
упштине.
директор Ветеринарске:ста
нице Звездан Распоповић ре
као нам је да се на овом по

дручју општине често појав

 

ТУТИНСКА ХРОНИКА

Нризвесна судбина тутинсне „лелотице“
Изградња судске зграле У

Тутину започета је 1960. го
дине, али је још неизвесно
када ће се њени становници

заправо Општински суд, у-
селити у њу. Због недостат
ка средстава још од почетка
градње и због повећања це
на грађевинском материјалу,
који је уследио касније, обу
стављени су даљи радови.
Републички секретаријат

за правосуђе и општу упра
ву СРС одобрио је за изград
њу судске зграде у Тутину
600 хиљвада динара, Тада је
недостајало још 400 хиљада
динара, али се рачунало да
ће се некако новац наћи, Ме
ђутим, касније су настале
многе непредвиђене околнос
ти које су успориле изград-
њу и уједно повећале трош
кове, Скупштина општине
Тутин упутила је захтев за
финансијску помоћ Републи
чком секретаријату за право
суђе и општу управу траже
Би још 717.000 нових динара
за довршење зграде. Међу-
тим, како сазнајемо, Репуб
лички секретаријат је за ове
сврхе одредио за читаву ре

А, Смамлагић публику износ од 500 хиља

    

да динара, па се с правом
страхује да од довршења ту
тинске „лепотице“ у доглед
ном времену неће ништа би
ти,
У свему овоме велики део

одговорности сносе радне ор

танизације које су биле ук
ључене у овај посао, јер су
неодговорним ставом допри-
неле да се изградња одужи,
а тиме и обавезе инвестито
ра увећају. Јер како друкчи

је протумачити обавезу „Је
лака“, односно његовог пого

на „Градња“, да зграду завр
ши до 1. септембра 1970. го

дине, а сада у 1971, ова је
тек стављена под кров.

ЗАПЛЕЊЕНО 8 КУБИКА
ЧАМОВЕ ГРАЂЕ

Радницима Одељења за у-
нутрашње послове у Тутину
недавно је пошло за руком

да уђу у траг једном од ни
за кријумчара чамове грађе
што је постало проблем у
овом крају, То је Ремзо Ма
нџук из Рожаја који је пре

возио бесправно грађу ками
оном Рајка Чампара, тако-
ђе из Рожаја. Ремзо је ист
ражниморганима. изјавио да
је грађа власништво: Метка
Гусинца из Рожаја; а пошто

се: није: нашла никаква: доку
ментација заплењена је и
предата Шумском  индустри-
јеком предузећу „Јелак“ на
чување.

     

  

     

  

 

   

   
  
  

 
  

РАСПИСУЈЕ

лицит

шти на обали Ибра.

до 8 часова.

У 8 часова.

љују болести стоке против
којих би се требало ефикгс
није борити. На првом месту
као што је било предвиђено
предлогом програма станице,
потребно је обезбедити сред
ства и повећати број радни-
ка,
Мако постоји велико инте

ресовање сточара за услуге
Ветеринарске станице, и по
ред минималних цена, нолос
татак материјалних средста
ва људи у овом крају не до
звољава да се акција вакци
нације и заштите сточног фо
нда спроводи систематични-
је. У прошлој години, на при
мер, вакцинисано је у Стани
ци 20.000 грла стоке, што ни
приближно не одговара пра

вој потреби. По речима дире
ктора Распоповића сточни
фонд неће издржати дуго
уколико се не предузму мере
заштите које би се огледа
ле у обезбеђивању средстава
за превентивне мере,
Такође проблем представ

ља што стока са овог подгу
чја неконтролисано нестаје
преко шверцера и разних на
купаца, А, сточари на овом
подручју губе око 200 мили
она годишње углавном због
обољења стоке. Далеко би
мање било улагања у превен
тиву од губитака која овако
настају, каже директор Ра
споповић. Формирање фонда
за који се он залаже, по ње
товом мишљењу, био би из
Бодљив завођењем ~ допрџ~
моса на промет стоке и сто
чарских производа. Јер, но-
вопазарски крај је одувек
био познат као сточарски, па
и улатање у ову грану пољо
привреде би се троструко
вратило;
У новопазарској. Ветерина

рекој станици постоји распо
ложење и чврста намера да
се у теме: успе;

И, Мехмедовић
 

УГОСТИТЕЉСКО: ПРЕДУЗЕЋЕ »СРБИЈА« У
КРАЉЕВУ

АЦИЈУ

ЗА: ПРОДАЈУ ОСНОВНИХ СРЕДСТАВА и
СИТНОГ ИНВЕНТАРА.

() Продаја извршиће се на дан 29. марта 1971.
године. са почетком у 8. часова у Ибар“ ба-

Разгледање средстава на дан продаје од 6,30

У колико се не изврши продаја одређеног да-
на, иста ће се поновити 1. априла 1971. године



2бимарт 1971. "године:

ЛЕНИ ИЗЈАСНИЛИ О НАЧИНУ Б
ЊА РАДНИКА

Већ смо писали о томе да
здравствено осигурање рад-
ника Вероватно неће бити
на исти начин решено као и
раније. Према овоме што се
могло чути на првој скупш
тини Заједнице здравстве-
пог осигурања радника пос
тоје три варијанте, као пре
длози за које би требало да.
се сами радници изјасне —
како да себе осигурају. Из-
јашњавање је већ почело.
Примедаба има у већини рад
них организација на компле
тан начин осигурања,

У Секцији за вучу сви за
прву варијанту

Радници Секције за вучу
су енергично одбацили сваки
покушај да се уведе било ка
ква партиципација ј плаћа-
њу прегледа и болничког ле
чења као што се то предви-
ђа другом варијантом осигу
рања радника. Истовремено
нису ни за то да се повећа
стопа доприноса па да се та
ко осигураник на други на
чин уведе у плаћања која
привидно изгледају да нису
његова лично него радне ор
танизације.
Посебно је

дискусија и
било оштрих
примедаба на

 

  
  
    
  

     

       
  

  
   
  

    
  

 

   

   

  
  

  
      
   

  
   

   

  

 

  

 

другу вар
ђа парт
цијом да

анту која предви
ацију с мотива-
на тај начин рас

терети здравствена служба
оних лицај која долазе да се
лече и зајдно зашта здраве
твена заштита, управо зашти
та лекара|није потребна. Иб
такнуто јеј да лекар мора ва
љда оцењфвати да ли је не
коме потррбно лечење, а не
сам осигуфаник, Радници су
се позвали на Основни са
везни закдн у коме се каже
да само ћекар може бити
оцењивач Здравственог ста-
ња здравља радног човека,
Ангелин Михаиловић, из

вучу је истакла
Скупштине Заје
ственог осигура

ња и да много примеда-
ба на предлоге новог осигу-
рања радника. Она је прави
ла анкету ||томе кога би пар
тиципација
товала је
она врста

нижим пр
привредни

сматра да.
рање треб:

огодила. Конста
је то углавном

апослених са нај
мањима И пољо-
роизвођачи, Она
социјално осигу.
да задржи на ис
ао до сада, јер
икли на овакав
ћа у осигурању.
варијанта по ко
чно ништа не

би мељало у односу на рани
је стање,

Много других примедаба на
социјално осигурање

Друштвени органи као и
остали у социјалном осигура
њу — у Комуналном заводу
и Скупштини бирају се на
четири године. Радници Сек
ције за вучу сматрају да је
то исувише велико време ко
је обавезно доводи до биро-
кратизирања. Боље је према
предлогу радника Секције
за вучу бирати све органе и
комисије на 1 или 2 године,
јер би се на тај начин пости
гла пуна активност у раду и
најправеднији однос према
радницима осигураници-
ма.
Они који су боловали из

Секције за вучу кажу да У
Комуналном заводу тешко ос
тварују своја права, јер шал
терске службе не' раде ефи
касно и најчешће се не завр
ше послови, За то постоје Од
говори — нису документа по
тписана, шеф је отпутовао
итд.
Жеља радника Секције за

вучу у Краљеву је да се зд
равствено осигурање уведе
једнообразно и јединствено за
све раднике, јер уколико не
буде тако, могуће је да се ст
воре и политички проблеми.

ди.

ИБАРСКЕ НОВОСТИ

Људи
  

  пла

Страна 5.

ни не
 

Наг села и заселка на
планинском подручју

дна које не зна свог пошта
ра Мирка и његово коњче.
Он с коњчетом већ пуну де
ценију, по неколико пута не
дељно силази из свог села
Реке доле до Студенице, узи
ма пошту, враћа се на
Рудно и доставља је селима
и заселцима. Тако и лети и
зими. Мирно, ћутке и у раз
товору са неким било да си-
лази за пошту - било да је
доставља, пропешачи по че-
трдесетак километара. Мир-
ко поред коњчета или на ко
течету до сада је већ пропе
тшачио преко 125.000 киломе
тара. Толики километри су,
никада неиспричана прича
о само једном сеоском пошта
Ру У планини.

Месне канцеларије Ру тав. Њејово брачно

Ево, најпре његове личне
карте...
Мирко је из рода Госпави

ћа. Село у коме се родио и
у коме живи зове се Река.

Рођен пре четири деценијс
и једне године, Раст му је
мали, а стас сувоњав. На гла
ви носи кожни качкет. Ис-
под њега, а око ушију црнка
сту косу већ попада прво
иње. Док му је лице мршаво
и оборано, очи му сјајуцају
бојом опалог храстовог лиш

 

Индустрија висоноватросталних материјала „Магнохром“ од 91 - 1975. године

Прено 400
# РАСПИСАН РЕФЕРЕНДУМ ЗА ИЗЈ

ДНИКА0 ВРОРРАМУ
ЈА.

Ба ШТА О СВЕМУ ОВОМЕ
АЛЕКСАНДАР БОГДАНОВИЋ,
НОГ ДИРЕКТОРА ИНДУСТРИЈЕ.

Пословни резултати „Маг-
вохрома“ индустрије висо
коватросталних материјала у
Краљеву за прошлу годину
већ су познати. Остварен је
већи физички обим произво
дње синтера за 0,33 одсто и
већи физички обим ватроста.
лних опека за 367 одсто У
односу на остварену произ-
водњу у 1960. години, У про
изводндј кооперацији са Фа
бриком шамота из Аранђело
вца и Фабриком  „Силика“
из Гостивара остварено је по
већање производње синтера
за И одсто на ранију годину.
Укупна реализација готових
производа бележи повећање
за 21.264 тоне или за 11,7 од
сто у односу на 1969, тодину.

ШТИНЕ КРАЉЕВО

Две

У Матарушкој Бањи ће
се данас (у петак) одржа-
ти јубиларна скупштина
Друштва пољопривред
них инжењера и технича
ра општине Краљево а по
водом двадесет година по
стојања овог друштва.
Друштво је основано пре
двадесет година на ини-
цијативу одређеног броја
пољопривредних струч_
њака. Оно је убрзо уврс
тило У своје редове преко
170 инжењера и технича

ЗЈУБИЛАРНА СКУПШТИН А ДРУ
ПРИВРЕДНИХ ИНЖЕЊЕРА И ТЕЈ

ЈЕПОШНОГ
— СКУПШТИНА СЕ ДРЖИ ДАНАС(

МАТАРУШКОЈ БАЊИ.

        

  

ЊАВАЊЕ РА.
ПЕРОЊЕК“ Г— РАЗВО-

КАЖЕ |. ЕКНОМИСТА ТЕНЕРАЛ-

Реализација извоза бележи
повећање 4 16 процената.
Вредност ијвоза достигла је
цифру од 15.161 долара. Уче
штће конвертабилног тржиш

извозу дости-
анат од 68 одсто

и из година годину се стал

  

но повећавћј Извоз произво
да „Магномррма“ у 1970. го-
дини остваран је у 22 земље

Европе, ерике и других
континената.
Када сму|се заинтересова

ли какав је остварен укупан
приход Алржсандар Богдано
вић, замену генералног ди-
ректора наџ|је рекао, да је
укупан приход достигао ци
фру од 331| милион нових ди
мара и подећање у односу,

 

    

     

 

   
   

  
     

   
  

   

  

  

 
ПЕТАК) У

ра који суде укључили у
ање и модер-

низовање |ољопривредне

На јубијарној скупшти
ни ће се сумирати сви досадашњи јерзатати и од“дни задаци,редити =
Скупштину |ће присуство
вати Јулијеј Драсиновер,
директор Завода за тржи
шна испицивања Савезне
привредне|номоре, Он ће
учествовати у раду скуп 

Ценије
пословања

на пример, на 1964. годину из
носи 159 процената а повећа
ње на 1969. годину 6 проце-
ната. Учешће колектива у
расподели укупног прихода

смањено је од 28 процената
У 1964. тодини на 17 процена
та у прошлој години. Оства
рени резултати у 1970. годи-
ни извршени су са истим бр

ојем запослених.

Велика средства за изградњу
нових фабрика

Од стране Индустрије ви-
високоватросталних матери-
јала, како нам је рекао Але
ксандар Богдановић, сачи-
њен је програм перспектив
ног развоја и инвестиционих
улагања од 1971 — 1975. го-
дине. Овај програм прихва-
ћен је од стране Радничког
савета а о њему ће се на ре
ферендуму изјаснити и рад
ници од 23 — 25 марта ове
године,

штине и говорити о акту-
елним проблемима тржи-
шта пољопривредних про
извода Југославије. О оп
ремању индивидуалних
газдинства ситном меха-
низацијом говориће Инж
Вељко Видановић, дирек
тор Института за механи
зацију Београд.

На овој скупштини ће
се изабрати нови изврш
ни одбор и делегати за
републичку и савезну ску
пштину пољопривредних
инжењера и техничара.

илнона за нове фабрике
— Програмом перснектив-

ног развоја истиче дипл. е-
кономиста Александар Бог-
дановић предвиђају се нова
инвестициона улатања за пр
оширење и повећање произ
водње ватросталног материја
ла, инвестициона улатања за
изградњу нових фабрика за
производњу нових произво-
да. Укупна инвестициона у-
латања у основна средства
износиће преко 400 милиона
нових динара а улагања У
трајна обртна средства изно
сиће 45 милиона нових дина
ра док ће улагања у друш-
твени стандард бити око 62
милиона.
Са новим инвестиционим

улагањима, када буду завр-
шеена, укупан приход дости
ћи ће цифру од 800 милиона
нових динара или повећање
од 140 одсто У односу на ос-
тварење у 1970. години. До-
ходак ће порасти за 149 про
цената, управо ће износити
141 милион нових динара.
Укупни лични дохоци у бру
то износу повећаће се за 125
одсто па ће просечни лични
доходак достићи износ од
1.800 нових динара, односно
бележиће се повећање од 44
одсто у односу на садашње
стање, Укупан број запосле
них повећаће се за око 900
радника а остатак средстава
за фондове рачунајући и а-
мортизацију повећаће се од
садашњих 40 милиона на 86
милиона нових динара.
Пре него што се приступи

ло изради перспективног про
трама и развоја Фабрика је

 

У контакту са. инсотраним
партнерима који је помажу
путем лиценце, инжењерин-
та и иностраних кредита до
шла до закључка да може
ићи у изградњу нових фаб-
рика и производњу нових
производа јер јој то даје ве
ћи степен сигурности погото
ву што су одређени иностра
ни партнери прихватили и
да купују одређен проценат
уМагнохромове“ производње.
Поред овога „Магнохром“ и-
де и на изградњу нових фа-
брика за производњу нових
производа који се до сада
нису производили у нашој
земљи а потребе за истим из
тодине у тодину се стално по
већавају.

Д Цвијетић

      

    

ћа. Глас
звонак,

 

почело ј
дина. ОД
на и
тодина

Марко Госпавић

му је мек и помало
|товор тих и дрх-

стање
|пре двадесетак. го
Порода има три си

ддвојчицу од 12 до 20
арости. Најстарији

Мирков Фин налази се на од
служењу
Мирко

лежи на
Рудњанс
ље. Мал
више не
та мује

војног рока.

 

а социјално стање
кући и пет хектара
6 планинске зем-
плодне, а далеко

|лодне. Месечна пла
седамедесет хиљада.

старих динара.
У раз вору са планине:

ким поптаром Мирком Гос
павићем
на Рудну, уместо.
одрециту
рудњанс!

„Аој,
свега.
Само
ни куг

о сеоском животу
одговора

стихове старе
народне песме:

А
ке

дно,
и си жудно!
си овса,
раје

на НЕ ко ту рудњан-
ску жудј
брговара

оне
ног 00)

 

Ку земљу обрађује,

 

 

СА РУДНА
„Више старији, а много ма

ње млађи. А код мене моја
жена са децом.“

За планинског поштара Ми
рка Госпавића у поштарском
је раду најтеже:
„Пешачење!“

А најлакше7
„Ту Реч планински пошта

ри не познају!“
Тежак рад планинског по

штара и рад на њиви и ли
вади немогуће је готово спо
јити. Изузетак је једини:
„Ако кућа има чељади, не

како и може. Другачије – ни
како!“
На питање, како се плата

планинског поштара састав-

ља са сваким првим у месе
цу, Мирко одговара:
„Док су деца мала састав

ља се некако без кидања. У-
колико деца почињу да ра-
сту, плата се обично кида
пред крај месеца. Кад деца
порасту за више школе, пла
та се кида обично у средини
месеца. Ако деца порасту за
велике школе, тада се плата
обично прекида на почетку
месеца,“
Планински рудњански по-

штар Мирко Госпавић спре
ман је за кидање своје пла
те само у средини

—

месеца,
јер има намеру да својој де-
ци омогући школовање _на
изучавању неког заната. Док
их буде ишколовао, поже-
нио и поудавао, остаће му
још готово три деценије по
штарлука. За то време биће
му потребно да препешачи
још три милиона и седам сто
тина педесет и шест хиљада
жилометара. И ко зна још ко
лико стотина пута давања

у инјекција својим сељанима,
јер је Мирко научио добро
да даје инјекције у војсци
вео болничар.
У даљем прелажењу мили

она километара до пензије,
мек су му срећна пешачења:!

м
 

У СТАТУТУ ЗАЈЕДНИЦЕ

|

ЗДРАВСТВЕ
ИГУРАЊА РАДНИКА

збеђење здравствене
штите у иностранству

— Ову КлАУЗУЛУ СТАТУТ ЗАЈЕДНИЦЕ ЗДРА
ВСТВЕНОГ ОСИГУРАЊА НИЈЕ ИМАО

А: — ПОТРЕБА ЗА ОВИМ ПРЕДЛОГОМ СЕ 

до

УКАЗАЛА НАКОН ОДЛАСКА ВЕЛИКОГ БРО
ЗА РАДНИКА СА ОВОГ ПОДРУЧЈА НА РАД
У   
   

   

 

   

  

 

  
  

[НОСТРАНСТВО,

овогодиштњој
Заједнице
осигурања

 

е Бање и Рашке.
поглавље овог ста-
према првом предло
и онај део који се

на _обезбеђење
заштите на

новог
осигураницима

који налазе у радном
односу код југословенс-
ких организација у инос
транству обезбеђује се
осигуцање од првог дана

запошфавања, Уколико

   
је осићураник упућен на
службу краћу од шест ме
сеци ЈЕ му се обезбеђу

је самр здравствена заш-   
случају неопходне

Здравствено осигурање
се обезбеђује и за лица
запослена код приватних
послодаваца и међународ
них организација уколи-
ко се задржава својство
лица у радном односу на
подручју ове заједнице.
Ово важи и за раднике
који су упућени у инос-
транство ради стручног
усавршавања, учења, од-
носно стицања праксе,
Предвиђа се чак и то да
се здравствена заштита
обезбеди и друтим лици-
ма која нису из ових раз
лога отишла у иностране
тво али само до три месе
ца боравка.

Посебан прилог краље-
вачке Заједнице осигура
ња радника је да се запо
сленим радницима у ино
странству здравствено
осигурају и чланови по-
Родице чиме се практич-
но решава основно пита-
ње наших радника који
су се нашли на раду ван
своје земље,

дц.

ам



   РАДИЈУ
(ДУ“<<|3,[-]7.744.)  

   ДИ

Уз Дан школе „Светозар Марковић" у Краљеву
 

ГОДИНЕ ВЕЛИКИХ
У току одвамаестогодиш- пе школе која већ дуто годи

  

   

 

  

      

њег реда краљевачка осваја међушколско пио
Основна школа „Свето нирско првенство града. Као

2 Марковић је признање за ове заиста вели
з жених ата, ка успехе Заједнице образова

ду  савлађиве а наградила је кошаркаш-
в г програма, тако и ку екипу са. 350 динара

  

олеким
1 спору у

активности- Успеси појединца на разно
зрсним такмичењима пред-
заљају, уједно, успех целе

школе, а њих је било доста.

Поменимо само запажене ре

  

 

о истаћи успе
арка

__Поносим се именом
своје школе

|

треба
ке мушке кс  

  
    

   
  

  
   

  
    

  
   

    

  

    

   
  

     

  

    

ли његове
жили
чео.
Живео је само 29 годи-

али то је било довољ
његове идеје оста-

неуништиве да његова
и данас живе међу

лама И У нама
Ја се поносим што сам

ђак школе која носи име
овог великана. Поносим

нивотис о се због тога што сам пр-
је створио ом ва зучила у овој

а живеће ве“ школи, под заштитом
зоз своје ид на човека који се 60-

право чове ање женс-
његово деце, због тога
еме се трудити да увек бу
он пос добар ђах, да име Све

плодом. ра Марковића ника-
Јветозар М окаљам и да ми он

је и свој к буде светао пример
и затвор животу
за плућа
гробуи:

орци, који

хо
ле

идеје и: проду
то је он зап

утачак, осве:
дник наше шк

сли
вић
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Стојим прер
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Све
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ли, ко но
његове

шљам отом “
веку док посматрам
тов тако поз:
Животни

Марковића
кратак, а
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Сузана Зекић,

ученица У-2
гово
ву

  

Нане замишљам себе убудућности
  

  

 

 

 

чуо се сти, и ако

је

неопхдно да та
отром оперише.

ној болиници, позива Млад, озбиљан човек, у бе
ирург Оливер Петровић лом мантилу жури у одеље

а се хитно јави хирушком ље број 2. На његовом лицу
одељењу број 2. Тамо та че се оцртава забринутост, само
ка неодложан и поверљив за светло смеђе пеге чине сли
датак. Ради се 9 животу ма чност са старим веселим
лог детета, које из још не „Олијем“. Зато, због лепе бу

знатих разлота лагано у- дућности желим да поста-
Ђегов задатак је да ус нем велики, славни лекар ко

зроке тешке боле- ји спасава животе. Волим да

 

радим немогуће ствари, и да
пркосим опасној смрти. За
гј посао имам чврсту жељу,

л убеђен сам је то поло-
за успеха за будућност.

пааивритоиИСЛИУНИ ОПИИИ
 

 

ЧОВЕК ИДЕАЛА

в ар Мар: јове Будући др Оливер Петровић
ученик ТУ-1

 

ада школски дани
слободе,
тример

 

Г одине теку брзо
младост исто тако
живот младих у школи(у заборавља 66 Пеко
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име Марковиће
и свака шко, ју тусу тодине исте
о а те очели школске дане|) зак успех уитколи

Светозар ЦК ву хсвим без мане

паре ле бољу и нирнкаји
в еала ћ за нас су главне теме

ћ Џу лској лектири
% Драган Јемуовић () брз лази време.

( ~ Милан Радовић
у први | ученик УШ-4
% ДАН ПРОЛЕЋА )

( )Ститло је пролеће

() Деца се радују
ју на трчкарају.

| пажнић |
|) ливада се иша
|| птица је запевал

.| њен |
| 5 загавци млади
| на ливади

у  веспа Миленковић
, ученица Ш-1 ( ПИ

г Ритмичка тачка|
УСПЕХА

зултате такмичара на репу
бличком такмичењу: успех
Душана Митића на такмиче
њу „Покажи шта знаш о са
обраћају“, и највећи успех
на такмичењу савезног кара
ктера ~ „Кекецовом шампио
нату знања“ где је предста
њник шкоде Дарко Петровић,
освојио У место.
Заједно са целокупним на

ставничким колективом уче
ници су се придружили ма
совној акцији скупљања нов
чаних прилога за изградњу
Спомен - парка.
На иницијативу Омладин-

ског комитета пришло се ор
танизовању омладинске рад
не бритаде која би учество-

а у радној акцији на из
градњи Спомен - парка. Сва
ки ученик би, према предви
ђањима, требало да да 6 ра
дних часова и тиме доприне
се изградњи овог заиста ве
лелепног објекта.
Највеће признање школи

за њен дугогодишњи рад,
свакако представља Новем-.
барска награда којом су крунисани сви њени успеси имстремљења.
Све онђ што је до сада постигнуто представља

_

један
разлог више да се неумор-
ним радом и залагањем стичу искуства, постижу нови
успеси. Награде и многоброј
на признања говоре о томе
ла се пошло правим путем.
Имајући све ово у виду мо-же се слободно рећи да ћеФеновна школа „Светозар
Марковић“ и у свом даљем
раду бити доследна себи и.
своме угледу који ужива у
културном животу нашег гр
ада

   

Велимир Голубовић
ученик УП-4

ШКОЛА

Моја школа је
лепа и мила!

Многе је ђаке
добру научила.

Многе су године прошле
од оног топлог дана,
када је моја школа,
постала добра мама

И сада је моја школа
она добра мама,
која учи Ђаке
најлепшим врлинама.

Татијана Матренко
ученица ТУ-3

ИБАРСКЕ НОВОСТИ

„ 
БЕЗ ПРИЗНАЊА
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26. март 1971 тодине

НЗ БРАЈАЧНИЦЕ МА ФИЛМ
На први поглед, то је сас_

вим обичан човек. Радник је
— фарбар у  краљевачкој
Фабрици вагона и више поз
мат по надимку него по свом
правом имену и презимену.
Јер, његово име Бранко Лу-
ковић некоме не говори ни
шта, али ако кажете Бран-
ко берберин — речено је
све, Супротност између Бра
мковог садашњег занимања
и надимка велика је баш
као и све остало што сеу
његовом животу догађало.
Ако се боље затледа у њего
ве светлуцаве, као тар очи,
запажа се немир, додуше са
годинама

_

ослабљен,

—

али
ипак је немир; чудан и заго
нетан. Отуда и читав његов
живот представља устрепта.
лу човекову жељу за необи
ЧНИМ, новим и разноврсним
доживљајима. Код Бранка
је тога у изобиљу. И док
смо седели са њим једног
мартовског поподнева делић
тог трептаја пренео се и на
нас, — Ко сте ви Бранко Лу
ковићуг — упитасмо га у је
дном устрепталом тренутку
знатижеље,
— Човек, обичан човек —

радник, отац, супруг и пома
ло, а некада много више за
љубљеник у глуму; позориш
те и филм — одговорио је
кратко да би наставио од-
мах затим дугу и помало не
обичну причу — обичногчо-
века,
— Постао сам берберин

1936. године. Не знам ни сам
како се то догодило, верова
тно сам морао да одаберем не
ко занимање, или боље ре
ћи други су га одабрали за
мене. Међутим, дож сам др
жао бријач у руци мислио
сам на нешто лепше, занос-
није, нешто што“ме је —још
од детињства силно привла
чило. Желео сам да будем
глумац, маштао о првом ап
лаузу публике, Зато сам и
постао члан драмске секци-
је у краљевачком „Абраше-
вићу“, Прва улога у „Дево-
јачкој клетви“ и први ус-
пех, Тада сам осетио онај
чудан трептај који је личио
на неког унутрашњег гони-
ча, Постао сам немиран. Не
што ме је вукло само даље
У свет, међу људе и нове до
живљаје.
Тако је Бранко постао бер

берин — путник. Боравио је
у многим местима у земљи,
бавио се својим занатом и
глумио, Делић свог бербер-
ског и глумачког живота ос
тавио је у Књижевцу, Заје
чару, Нишу, Скопљу
Дошао је рат, Бранко и да

ље путује, само сада као вој
ник, У 28. славонској диви
зији забавља другове скече-
вима које често и сам пише.
Бријач је лако заменио пуш
ком, али онај трептај тињао

  

је у њему да би у погодном
тренутку гурнуо Бранка на
позорницу, партизанску, али
ипак позорницу. Уморна ли-
ца ратника развлаче се у ос
мех, ведрина потискује бри
ту. Бранко је сретан, машта
о крају рата и поновном вра
ћању међу сретне људе,
свом граду и правом позори
шту. Једно раздобље у живо
ту берберина и глумца завр
шава се ослобођењем земље
и започиње друго.
— Како се то догодило; —

питамо,

— Билоје то 1946, године,
Пролазио сам испред хотела
„Москве“ у Београду. Прила
зи ми непознат човек и пред
ставља се: „Ја сам Глигорић,
филмски режисер“. У мени
опет онај трептај, Пробудио
се, мислим, Глас непознатог
човека звучао ми је тако не
стварно: „Запазио сам вас,
одговарате диком за једнуулогу у филму„бофка“ ко
ји тренутно снимамо. Да ли
сте можда некада и глуми-
ли“ Да ли сам глумио; па
то мије највећа љубав у жи
воту, шаптао сам у себи,а
трептај је бивао све јачи,
тонио ме напред снажно, не
одољиво. Никада нисам ни
помислио о филму, О позо-
ришту, оном правом јесам.
Али, да ћу стићи на филм,
то је било тако нестварно,
као да сам сањао.
Била је то мала улога —

коцкара у „Софки“, али дово
љна до га запазе. Стигла је
касније још једна понуда и
лик Бранка берберина поја
вио се на филмском екра-
ву у „Црвеном цвету“.
Из бријачнице на Цветном

тргу у Београду Бранко је
одлазио на снимања. Нова
познанства су се ређала, уну
трашњи трептај му није да-
вао мира... И једног дана
позив у Југословенско драм
ско позориште,

 

 

КРАЉЕВО-МОЈ РО
а месту где Ибар ули-

а своје воде у Запад
ну Мораву и заједно

  

са њом креће ка Црном мо
Ру, током векова грађен је
диван град један од нај-
лепших у Србији. Тај диван
град, то је мој родни град.

ученика.
  

првог разреда.

У њему сам рођен, у њему
живим. Зато и пишем о ње-
му.
Легенда каже да су у око

лним шумама хајдуци отима
ли новац харачлијама и да
је ретко који караван сти-
Зао нетакнут у Цариград. Си
ротињи опет новац је због
нечина на који је добављан
и због опасности које су га
уз пут врбовале назван цр-
ви новац, на турском кара
новац. Тако је назван и град

на обалама Ибра и Мораве.
По одласку Турака Карано-
вац је добио ново име које
се одржало и до данас - Кра
љево.
У другом светском рату

Краљево је претрпело тежак
ударац. Фашисти су стреља
ли 6.000 његових грађана. По
завршетку рата у поруше-
вом граду наступиле су годи
не обнове. До данас је из ма

НИ ГРАД
ле турске касабе израстао у
прави велеград. Изграђене
су фабрике, школе и све оно
пшто је неопходно за живот
савременог човека.
Када се на мој град спу-

сти мрак и упале се светла,
тада он почиње да ме под-
сећа на градић из бајке. Ње
това лепота тада достигне
врхунац. А када сване дан,
његове улице поново ожи-
ве, а насмејана дечија лида
су им најлепши украс. Мој
трад је рукама среће свио
хиљаде малишана. Они ће
одрасти и наставити да га
и даље подижу и улепшава
Ју.
И ако сам још мали био

бих спреман да у случају ра
та браним свој родни град.
А како и не бих, јер најве-
ћу захвалност одајем Краље
ву, које ми је пружило нај
лепше године детињства.

Горан Белчевић
ученик У-4

— Како сте то „преживе-
ли“, није ли трептај био ису
више јак за ваше срце

— Питате како. Гледао сам
у покојног Бојана Ступицу,
док сам га бријао у мојој ра
дњи и док ми је говорио да
оставим бријач и дођем у по
зориште, као у неку нествар
ву личност, Уштинуо сам се
да се уверим да не сањам.
— да ли је било дилеме7

Па, цео мој живот био
је пун дилема, Преживех иову. најсрећнију. Нађох се
најзад тамо где сам само у
мислима, скривено од самог
себе, по некада био. Улога
за улогом су се ређале. При
хваћен сам као дру, као не

 

 

ки давни познаник, „Љубав
Јароваја“, „Пера Сегеди-
нац“, „Дундо Мароје“. Негде
већа, негде мања улога, али
похвале увек исте. Задово-
љвио сам и оправдао повере-
ње. И онда.

Догодило се нешто не-
пријатноћ
— Напустио сам Београд,

Југословенско драмско и на
молбу родитеља опет дошао
У Краљево. У то време осно
вано је професионално позо
риште, Постао сам његов
члан, сретан што сам опет
међу својима. Међутим, на
помолу је била нова дилема
Позориште се брзо расфор-
мирало и мој унутрашњи
трептај опет је угрожен
Шта сад7 Вратио сам се бри
јачу, али и то за кратко,
Неспоразум са приватним
послодавцем и одлазак у Фа
брику вагона коначно раш-
чишћава све дилеме око жи
вотног опредељења,
— Шта је било са трепта-

јемт
— смириб'сам та. Постао

сам члан Аматерског позори
шта и у њему провео девет
година, Било мије лепо, Ра
дили смо са много ентузија
зма и постизали успехе.

 

Из тог времена Бранко Лу
ковић је остао у сећању кра
љевачкој публици по много
добро одиграних улога, Ап-
лауз је годинама био њего-
ва најлепша награда и није
ни мислио на другу. Међу-
тим, једнога данз. друштвена
признања су ипак додељена
мнотима за дугогодишњи
аматерски рад. Бранкоје за
обиђен. Повукао се из позо-

ришта. Није имао довољно
снате да преброди и послед
њу дилему: отићи и оста-

ти Очекивао је трептај да
заигра у њему, да му да

знак, као много пута до та-
да, Није га било, утишао се
као цвркут птица за време
непогоде, Тешким срцем на
пустио је позориште, оште-
ћен за једно животно приз-
нање, уз ехо некадашњег ап
лауза захвалне публике

 

Љ,. Ђорђевић
  

У ЈАПАНУ ЗАПОСЛЕНО
ПРЕКО 12 МИЛИОНА

Статистички биро јапанс-
ког председништва владе
саопштио је да је у јулу ове
тодине у Јапану било запос
лено укупно52.210.000 станов.
ника, или за 810.000 више не
го у јулу прошле године. Од
тога, 9.720.000 Јапанаца било
је запослено у пољопривре-
ди и шумарству, а 42.490.000
У другим делатоостима.
Запосленост у пољопривре

ди и шумарству опала је за
330.000 људи, или за 3,3 одс
то, у поређењу са прошлом
годином док је запосленост
У другим делатностима пора
сла за 1,140.000 људи, или за
2,8 одсто више нето у јулу
прошле године.

 

Према истим подацима, у
јулу ове године забележено
је 570 хиљада незапослених
Јапанаца, или 1,1 одсто це-
локупног радног становниш
тва: Овај проценат је исти
као и У јулу прошле године.
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БЕЗ ПРИЈЕМНОГ НОЛ
Краљевачке средње шко-

ле на крају и ове школске
године очекује поново реша
вања проблема прддужног
школовања. Утолико пре,
што се на крају и ове школ
ске године очекује велики
прилив свршених ученика
основних школа у прве раз
реде средњих школа. То је
управо основни разлог да је
Заједница образовања кра-
љевачке општине прихвати
ла поново полагање пријем-
них испита путем конкурса.
О пријемним испитима, као
неопходној мери селекције,
недавно су се изјасниле и
све краљевачке средње шко
ле. Поред коришћења неких

ПОРЕД ЛИ
ЈОШ и ЧАСО

У Краљеву је недавно по
чело да се размишља, поред
листа. за културу, књижев
ност и уметност „Октобар“,
још и о покретању једног
часописа за књижевност, ку
лтурно - просветна и друшт
вена питања. Оправдања за
његово покретање су вишес
трука, јер би такав један ча
сопис, како је записано у ра
змишљањима о њему, „изву
као из анонимности све оне
чија пракса заслужује да од
појединачног прерасте у оп
пште, да од неафирмисаног
индивидуалног доприноса у
некој области постане приз-
ната, друштвено верифико-
вана вредност, или да се-бар
те потенцијалне или, пак,
већ остварене креације пре
зентирају друштву и тако
подвргну одговарајућим дру
штвеним критеријумима. Сва
како да бројни стручњаци
овог подручја имају шансу
да своју радозналост, и ону
коју желе да чују и ону ко
ју желе да кажу, већ увели
ко задовоље у постојећим
стручним часописима, Часо-
пис о ком размишљамо био
би специфичан у повезива-
њу оног што је иманентио
присутно и као такво зајед
ничко у сваком стваралач-
ком чину. Уз то, или можда
пре осталог, у најужи круг
интересовања оваквог гласи
ла нашла би места она спе
цифична ваша друштвена
проблематика, која се рефле
ктује на плану односа који
У свом укупном збиру одре
ђују физиономију нашег са-
моуправног друштва, Уколи
ко часопис заживи у овом на
шем простору и покаже спа
ту која ће му продужити тра
јање, он ће се свакако у ск-
ладу са потребама и искуст
вима модифицирати постул-
но како би вршио функцију
која му је намењена, На
овом степену

_

разумевања
потребе о постојању часопи
са, он би, у шематском. пог
леду, имао следећу структу
Ру“
Према тој замишљеној ст-

руктури часопис за књижев
ност, културно - просветна
и друштвена питања имао
би своје рубрике из облас
ти књижевности и језика, у-
метности, културе, просвете
и друштвених питања. По-
ред књижевне историје, књи
жевне критике, есејистике
и књижевних приказа, коме
нтара и чланака, затим радо
ва књижевне уметности у
овој рубрици предвиђено је
да се објављују још и рас
праве о језику и естетске и
језичке анализе књижевних
дела. У рубрици из области
уметничког стваралаштва

ПРОДУЖНОГ

 

ТА: НЕМА УПИСА У СРЕДЊЕ ШНОЛЕ
досадашњихј искустава на
предстојећем полагању при-
јемних пса треба очеки-
вати и увођење неких нови-
на, |
Према са

стојећим пр
ма свршениј

вних школај

   
  

  
   

  

   

   

снссти о пред
емним испити-
ученика осно-
а уписе у кра

школе пред
се ослободе по
и и врлодоб-

последња два

лагања одл
ри ученици
разреда основне школе и
они ученици |који су носио-

ци диплома! одговарајућег
предмета кбји се полаже.
Сви остали |двршени учени-
ци основне |Цколе, који се
по конкуј буду појавили

еву

Њо
предвиђено објављивањених принцзатим расправе
ликовних приказа, позориш
них критикћј затим расправе
о опште е м питањи-
ма стваралаштва; начини на
који ствај
зговори са

   

 

  

   

    

    

  

  

   
       
  

  

   

   

    

 

  

   

  

    
      

 
урна политика

би се у култур
| Организациона,
  

ној рубриц општа. педагршка и. методич
ка питањај ваједно са медо
дичком сом појединих
предмета, двиђено је да
се разматрћју у рубрици из
просвете.
Извесну ражњу у структу

ри предложеног часописа за
књижевност културно - про
светна и друштвена питања
заслужује рубрика на чи-
јим оловнија ступцима треба
да буду разматрана питања
области самруправљања, за
тим радна |етика и друштве
ва проблефжатика омладине,
Друштвеј организација

за област фултуре и просве-
те, односној Културно - прос
ветна заједница краљевачке
општине, поред осталих ан
тажовања, редвиђена је као
издавачу једлогу о осни
вању часофуса за књижев-
ност, културно - просветна
и друштвена питања. На пос
ледњој седници руководства
ове друштвене организације
за област |ултуре и просве
те предлогјф издавању часо
писа је усјојен. Према зами
сли издавача часопис ће се
звати „Пофеља“ и излазиће
у мањем дјдрмату од 150 до
200 страница. За уредника ча
сописа посрављен је профе_
сор краљфначке Гимназије
„Мирко Луковић“ Страхиња
Војиновић.

ВИТАНФОВАЦ:

 

на пријемним испитима, би
ће им једновремено обавље-
на провера знања из српско-
хрватског језика и математи
ке. Ова провера извршила
би се, не као до сада по
свим краљевачким средњим
школама, већ у једној школ
ској згради и то у више ње-
мих просторија пред одгова
рајућим бројем стручних ко
мисија које би оцениле, од-
носно бодовале сваки учени
чки рад. Уколико би ученик
положио пријемни испит
стекао би право да изабра-
ној школи поднесе докумен-
та за упис у први разред. На
супрот овој новини, у пола
тању испита били су искрс-
ли и неки неспоразуми, Наи
ме, неке краљевачке школе
залагале су се, због специ-
фичности наставе и настав_
них програма, да се полажу
још. и пријемни испити из
предмета биологије — хеми
је. Овај неспоразум успеш-
но је решен на последњој се
дници Скупштине Заједни-
це образовања краљевачке
општине. Према тој одлуци
на предстојећим пријемним
испитима свршени ученици
основних школа полагаће
пријемне испите само из срп
скохрватског језика и мате-
матике. И не само то. Све

краљевачке средње школе,
не појединачно, већ заједни
чки расписаће конкурс иду
ћег месеца за упис ученика
У прве разреде за идућу го
дину.

м.

  

    

   

 

На |часу за образовање одраслих у Вранешима

 

— У ВРЊАЧКОЈ ОПШТИ
НИ РАДЕЧЕТИРИ ОДЕЉЕ-
ЊА СА 150 ПОЛАЗНИКА

После прошлогодишњег са
ветовања поводом описмења
вања одраслих које је одржа
ноу Новом Селу, недалеко од
Врњачке Бање, коме је при_
суствовао и потпредседник
Извршног већа Србије Алек
сандар Бакочевић, у врњач-
кој општини одмах се крену
ло на конкретне акције. Зах
ваљујући пре свега разуме
вању просветних радника,
Заједнице образовања и дру
штвено-политичких органи-
зација ове туристичке општи
не, сада у пет села већ раде
одељења за образовање од-
раслих,

 

и одељење у
селу Станишин-
онцима Гоча, ко
око тридесетак

девојака.
су пољопривред
ачи који равије
У могућности да

основну
материјалног ста
разумевања роди

, како већина из-

 

   

          

  
   
  

    
  

   

 

Средства за рад ових оде-
љења обезбеђује Заједница
образовања општине Врњач-
ка Бања и радне организаци
је из којих такође има пола
зника у овим школама.
По речима директора шко

ле у селу Вранешима Душа-
на Васовића, интересовање
за овакву врсту наставе је
велико. У Школу скоро сва
кодневно дође по који но
ви. полазник, то најбоље пот
врђује, Исто тако треба ре-
ћи да се један број полазни-
ка у одељењима за образова
ње одраслих налази и из,
краљевачке општине, што
такође говори о интересова
њу за завршавање основног

школовања и стицања потре
бног знања,

Љ, Косић
 

 

Завод за запошљавање ра
дника у Краљеву недавно је
спровео успешну анкету ме
Ђу ученицима осмог разреда
У 18 сеоских и 8 градских ос
Нновних школа на подручју
краљевачке и врњачке опш
тине. Према резултатима те
анкете још увек највеће ин
тересовање за продужно шко
ловање постоји за школе за
квалификоване раднике, за
тим за гимназије и школе у-
ченика у трговини. Насуп-
рот томе, за: многе средње
школе као и да не постоји
никакво интересовање. Да
ли је по среди недовољно по
знавање тих средњих школа
родитељски или ученички
интерес, није нам' намера ово
га пута да улазимо у комен
тарисање: о: узроцима ове по
јаве. Али, зато, задржимо се

само за тренутак на резулта
тима те: анкете,
Међу анкетираним осмаци

ма: основних школа за проду,
зжно школовање у школама
за квалификоване раднике
изјаснило се 312 ученика, за
тимназије — 186, за школе

ученика у трговини 172

Ненскоришћено школско двориште Основна
цу има св.

ола у Витанов
слове, мисли се   

  

   
  
   

   
  

    

    

на простр: двориште, да
постане спрртски центар у
малом.Ту и друге погод
ности: близина постројења
за производњу асфалта, од-
личне саобраћајне везе са
Краљевом што је најваж-
није довољан број младих
људи којијби могли да кре-
ну у акцију, Идеја је прима
мљива, пођцебно је да се за
њу заинтересују друштвено-
политичке брганизације ко-
је би пострле носиоци акци
је.
Предне оваквог спорте

ког објектћ| са теренима за 
одбојку; кошарку“ и: рукомет
биле би вишеструке. Прво,

њих би користила омладина
из Витановца, а могли би по
служити корисно и за време

одржавања. већих такмиче-
ња у Краљеву, па чак-и за
организовања сличних у са-
мом Витановцу. Уз то: треба
поменути: и запуштено фуд
балско игралиште које би
уређено и оспособљено. ите-
како пожелели и многи дру
голигашки клубови,

Остаје само да се добра
идеја паметно искористи и
неко покрене конкретну ак-
цију.

С. Станојевић

и за економску школу — 100
ученика. Од тридесет и неко
лико осталих средњих шко
ла, поред 83 осмака за меди
цинску школу, затим 65 уче
ника осмог разреда за маши

нску техничку школу, 55 за
подофицирску школу, 51 за
електротехничку школу и 43
за техничку школу. После
по двадесетак ученика за ту
ристичку школу, војну гим_
назију и школу са практич
ном обуком, за остале сред-
ње школе постоји интересо

вање од једног до десет уче
ника. Међу анкетираним ос
мацима по један ученик за

 

 

      зиколу. и |текстилну. технич-
у школу, као и козметичар
ски курс.

'У оријентацији, односно оп
редељењу ученика за сред-
ње школе било би веома за

нимљиво истаћи, да се од
свих анкетираних  осмака
перко 260) ученика није изјас
нило — фпределило, Њихов
одговор анкети био је забе

  

  

лежен са „не знам“. Да ли
оволики број неизјашњених
осмака указује да основне
школе и надлежни органи
још увек не пружају довољ
но помоћи својим ученицима
У избору свог будућег пози-
ва или је нешто друго по сре
ди, одговор би требало да да
ју општинске заједнице 06.
разовања, односно школске
власти и њихови самоуправ
ни органи.

  

ПРОГРАМ РАДИО-КРАЉЕВА
ЧЕТВРТАК:

1300 — 13,05 Најава Радио
Краљева и вести; 13,05 - 13,20
Ново из продукције РТБ,
13,20 — 1825 Млади и. свет
занимања, 13,25 — 13,30 Ку-
рир „Жућа“ јавља (Емисија
за припаднике ЈНА), 14,30 —
15,00 Поздрави, жеље и чес-
титке, 15,00 — 15,30 Навости
дама (програм Радио. Београ
да), 1700 — 17,10 Дневник ка
шшег краја; 17,10 — 17,30 Рек-
ламни магазин, 17,39 Програм
за сутра:

 

ПЕТАК:

1500 — 1805 Најава. Радио
Краљева: и вести13,05 - 13,25
„% х 5" — пет имена — пет
хитова, 13,25 — 13,30 Гост: на
шег студија; 13,30-13,55. Акту
елноза младе, 13,55 -- 14,00 Са
вети стручњака, 14,30 — 15,00
Поздрави; жеље и честитке,
1540 — 15,30, Новости дана
(програм Радио Београда),
17,00 — 17,10 Дневник нашег
краја, 17,10 — 17,30 Реклам
ни магазин, 17,30 Програм за
сутра.

СУБОТА:

 

13,00 — 13,05 Најава Радио

Краљеваји! вести, 13,05 - 13,25
Популарнамузика 13,25-13,30
Препоручујемо за данас и
сутра, 1380 — 1400 Музика
за поподневну разоноду, 14,30
— 15,00 Цоздрави; жеље и че
ститке, 13,00 — 15,30 Новостирам Радио Београ

17,10 Дневник на
Јћ, 17,10 17,30. Рек
тазин, 17,30 Прог-

 

  
  

 

  

 

1130 —
зин, 12,0
походе, 1
ви, жељ

с

13,00 — 13,05 Најава Радио
Краљева) 13,05 — 13,25 Одмор

уз песмуји ритам, 13,25-15,30
Спортски мозаик, 14,30-15,00

150 — 5,30 Новости дана
(Радио Београд) 17,00 — 17,10
Драви:праг краја, 17,10—
17,30 Рекћамни магазин, 17,30
Програм | сутра.

|

00 Рекламии мага

— 12,30 Селима у
,30 — 13,30 Поздра
и честитке.

 

УТОРАК:

13,00 — 13,05 Најава Радио
Краљева и вести, 13,05 ~ 13,25
Народна музика, 13,25 - 13,30
5 минута са службом јавне
безбедности, 14,30 — 15,00 По
здрави, жеље и честитке,
1500 — 15,80 Новости дана,
(Радио Београд), 17,00 - 17.10
Дневник нашег краја, 17,10-
17,30 Рекламни магазин, 17,30
Програм за сутра

СРЕДА:

13,00 — 13,05 Најава Радио
Краљева и вести, 13,05-18,25
Ново у забавној музици,13,25
— 13,80 Лутајући микрофон,
14,00 — 14,25 Данас вам пре
детављамо, 14,25 — 14,30 Шта
доноси нови број „Ибарских
новости“, 14,30 — 15,00 Позд
рави, жеље и честитке, 15,00
— 15,30 Новости дана (прог-

рам Радио Београда), 17,00—
17,10 Дневник нашег краја,
17,40 — 17,30 Рекламни мага
зин, 17,30 Програм за сутра.



НЕДЕЉНЕ
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Краљево:

ЗЕНЧАНИ дован Пршић, Милица и То
зв Матовић, Радунка и

на. его, Џ ад д) Видоје ћ, Живка

хајло 1 завиша Ацовић, Вера и
елисав Ћ ило Милојевић, Верица

маћица с у драг Радојевић, Загор.
п нивоје Маичић, На

| у А. „ Петар Вучетић, На
Т к А, дН! с бе тија и Драгиша Аћимовић

ви умаћи- Радмила и Милорад Мато-
е Петрс ић, анимирка и Мирчета

ОБИЛИ ЋЕРКУ ~. Живо-
на и Ми

ла! Десанка

1 Дани
Милија

УМРЛИ

ика Богдановић, (80)

у ДО! Иван Стажић(25)

ра ик Кандић,
Зори (70 аћих Тука Дуловић
о. пензионер, Антоније Са

84) пензионер, Момир
Б ц (56) земљорадник,

ОБИЛИ у Асакија Марковић, (79) до-

лица, Драт орђевић (64)

а омаћица, Др: Постењац

Дугалић ђа (67) земљој ик и Русија
задојка а Сећев! ( омаћица.

ЗАХВАЛНОСТУ ност особљу Интерног оде
њења Опште болнице у

Поведом смрти наше ми Краљеву. Посебно се зах

јр" никад непрежаљене сваљујемо: др Бошку Стан

мајке ковићу, сестрама: Милици
| Симић и Јулијани Игру-

тиновић, који се до после

| Косане Лодгорац 2: часа борнше за жиг

кој оживе одина Захвална деца.

Ри у

ИЗЈАВА Овом приликом изража

ЗАХВАЛНОСТИ вамо свеју велику захва

тност рођацима, пријате-

Дан 14. марта 19' тоди. љима и комшијама из Кра

пе 83. години живота љева и Жиче који нам из

| преминуо је

Лука 8. Дуловић
лензмонер би

из Краљева
 

лучешће
логр:

и узеше
бу

авише
учешћа при

 

Ожалошћена породица:
супруга Стоја, синови, кће

унуци и снаха.ри, зетови,
 

Укрштене реми
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ВОДОРАВНО
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УСПРАВНО:
1, Место састајања послов

уг рговачког света
ђевински 2. Осећај

3, Не и предлог
чки инструмент а-
ака 3: ичево, 4. ВР

троцифрев
ост (лат,), 5

екови
умац (ОДИ), 7.

Х ансКи ђудба.
едиља

 

    

 

овника, 9. Део те.
та река, 10. Врста пада

ин врста земље

—

света
тур. Мене одабрано
Ру коњ, 12. Врста

г драгог камена,13.   
Мушк
окоже,

обољење слу

 

М. Гајић

  

ж МАЛИ ОГЛАСИ х
ПРОДАЈА:

,
Кућа НА ПРОДАЈУ. Усе

 

 

  

 

 

 

  

  

 

љива одмах. Улица Боре Сте
фановића 15 Краљево.

ПРОДАЈЕ се 4 хектара
првокласне земље у једној
парцели код Основне школе
у Врдилима. За услове обра
тити се Раду Вуковићу, пра
внику из Краљева, Нушиће
ва бр. 3

ПРОДАЈЕМ једну парце
лу - укупно 5 хектара, кућу
са плацем од 30 ари, и у бли
ини још хектар и 60 ари
земље, Продавац Добрица Чу
рлић, Годачица код Краље-
ва.

ПРОРАЈЕМ кућу са две
помоћне зграде и хектар и
15 ари земље, Вода доведе 

на - природан пад. Засађе-
но воће, све затворено у хра
стову ограду, у селу Пече-
ног, попг Витковац, 17

од Кра. Продавац
шко Деб

ПРОДАЈЕМ БВАНСЕК ме
тални навезима за резање
грађе са мотором АРАН но

ип у раду. Маркићевић Ран
ко, С улица бр. >
Чачак,

Добро разрађену и на по
тодном месту, столарску ра
дионицу Ушћу ПРОДА-

ЈЕМ ИЛИ ИЗДАЈЕМ ПОД

ЗАКУП, са комплетним ала

том и машинама. Михаило

Љубичић, столар, Ушће на
Ибру

У селу В

  ЕМ. 

зева Бо:

 

река

 

    

ановцу КОД
Краљева ПРОДАЈЕМ 3,5 хе

ктара земље, кућу, шталу и
млекар, За цену се обратити
У улици Југ Богданова бр. 78

од Чоловић Милке, Краље

 

      
  

 

ПРОДАЈЕМ плац, 18 ари
у Адранима близу пута. Син
Ђелић Славољуб, Краљево,
Војводе Степе ВИП.

ПРОДАЈЕМ кућу, одмах

  

усељиву. Мире чукулића бр.
9 Рибница — Краљево.

РАЗНО:

( НАЈБОЉУ забаву, разб
ноду и задовољство пружи-

  

ће сваком књига „НАРОДНИ|
ЗАБАВНИК. Садржи ХО-

РОСКОМ, САНОВНИ: НУ-
МЕРОЛОГ, ПЛАНЕТАР, ГЛЕ
ДАЊЕ У ШОЉУ и друго.

Лепо опремљена, ћирилица,
ло 20,00 динара. Поштари

а плаћена. Плаћање после
пријема. Поруџбине: Марја-
зовић 26000 Панчево фах 1.

7 ДАЈЕМчасове руског је
ика. Курсулина 88 Краље-   

         

    

         

 

ИЗГУБЉЕНА
ДОКУМЕНТА:

) ОГЛАШАВАМ  неваже-
ћим изгубљено сведочанство
ТУ разреда основне школе.
Издато школске 1949/50. го-
дине у Витановцу на име Јо
ванка Радомировић.

0 ОГЛАШАВАМ  неваже-

ћим изгубљено сведочанство
УТ разреда основне школе.
Издато школске 1965/66. го-
дине у Самаилима на име
Србољуб Симовић

ОРЛАШАВАМ  неваже-
ћим изгубљено сведочанство
ТУ разреда основне школе,
Издато школске 1961/62. годи
не у Прпљеници на име Сте
ан Лазовић.
ОГЛАШАВАМ

ћим изгубљено сведоча
УТ разреда основне школе.
Издато 1968. године у Студе
ници, на име Ратко Балтић.
Дел, бр. 811.

(О ОГЛАШАВАМ неваже-

ћим изгубљена сведочанства
[ и П разреда Школе учени
ка у привреди. Издата шко

леке 1965/66. и 1966/67. годи

не у Краљеву на име Ради

воје Павловић.

ОГЛАШАВАМ  неваже-

изгубљено сведочанство

разреда. основне школе.
то школске 1963/64, годи

не у Вранешима на име Ми
ленко Метровић.

 

 

  

   

ИЗЈАВА
ЗАХВАЛНОСТИ:

ЗАХВАЉУЈЕМ се Ти-
хомиру Д. Ђорђевићу, про-
фесору у пензији из Рашке

као И његовој супрузи НА
 

уредно враћеном новчанику
кога су ми, пошто сам га био
изгубио, нашли. Желим им
свако добро. Тадија Пендић,
Бинићи код Рашке,

ПРОДАЈА;

ПРОДАЈЕМ ФИЈАТ 150.

пена генерална у мар-
месецу. Замнтересоваци

могу се обратити на адресу:
Недић Милан, Цара Лазара

9 Краљево.

   

 

ИЗГУБЉЕНА.
ДОКУМЕНТА:

0 ОГЛАШАВАМ
ћим изгубљено сведочанство
ГУ разреда основне школе.
Издато школске 1948/49. годи
не у Стублу код Краљева на
име ка Радомировић.

неваже-

Јовг

 

21520.

                   

аеко

аекто

21520]

аето

гето

  

   
аето

аето 2157«еј

  

5
ОЉАЈАРЕАРМА

И ПНВИ СИНЕ:

|| | | |

Поводом смрти наше мајке

ДАНИЦЕ СТОЈАНОВИЋ
из Краљева

одајемо јавну захвалност др Боси Чеперковић, др
Живковићу, др Радосављевићу, болничару Милен-
ковићу, лаборанту Пери Радичевићу као и свом бол

ничком особљу первног одељења краљевачке бол-
нице на свим предузетим мерама око лечења наше
мајке и свесрдном заузимању да се спасе и отргне
од неминовне смрти.

Исто тако захваљујемо се Гојић Икици, Станко
вић Стојанки, Поповић Добрили, Главоњић Олги,
Блажић Драгиши, Тодоровић Драгану, Вранић Ре-
љи и осталим комшијама и пријатељима на свес-
траној помоћи око организовања и спровођења сах-
ране.

Посебну захвалност одајемо епископу Жичком
Василију на одржаној заупокојној молитви, а мо
насима манастира СВ Преображења Евстатију и Ми
трофану, игуманији манастира Жиче Јустини, мо-

насима истог манастира Доситеју и Герасиму и ма-

настирском певачком хору као и свештеницима Хра

ма СВ Тројице у Краљеву: Адамовићу, Благојеви-
ћу, Даниловићу, Јосифљевићу, Бајићу и Милосав-
љевићу за чиподејствовање при погребу наше мајке.

Вечито захвални: син Стојановић Радомир и
ћерке: Винка, Драгослава и Даринка.

  

 

  

 

  

 

  

– = морнаре

РАСПИСУЈЕ СЛЕДЕЋИ

ОГЛАС у
ЗА ПОПУНУ СЛОБОДНОГ РАДНОГ МЕСТА

ПОСЛОВОЂЕ ПРОДАВНИЦЕ У ТРСТЕНИКУ
МАРШАЛА ТИТАБР. 78 %

УСЛОВИ:
Поред општих услова

законом о радним односима и Правилником о међу
собним радним односима Фабрике обуће „Фрушка (

тора“ Рума, као посебан услов тражи се да кандидат

 

ФАБРИКА ОБУЋЕ >»ФРУШКА ГОРА« ИЗ РУМЕ

 

предвиђених Основним

 

има стручну спрему висококвалификованог или
квалификованог радника у трговини.

(О Лични доходак по Правилнику о расподели

личних доходака.
(О Као посебан услов предвиђа се и пробни рад

У трајању од два месеца.
1) мошве за пријем подносе се Фабрици обуће

»Фрушка гора« у Руми. |
(О) Кандидати, учесници на огласу, биће писме-

но обавештенио избору.
Ј Оглас остаје отворен пет дана од дана објав

љивања у листу »Ибарске новости«.

   

УСРЕДЊЕ ШКОЛЕ У КРАЉЕВУ, НА ОСНОВУ
ЧЛ. 43. 44. и 45. ЗАКОНА О СРЕДЊЕМ ОБРАЗОВА
ЊУ, УЗ САГЛАСНОСТ СКУПШТИНЕ ОПШТИНС-
КЕ ЗАЈЕДНИЦЕ ОБРАЗОВАЊА, ДАЈЕ СЛЕДЕЋЕ

ОБАВЕШТЕЊЕ
(О САДРЖАЈУ, НАЧИНУ И РОКОВИМА ПОЛАГА-
ЊА ПРИЈЕМНИХ ИСПИТА, СВРШЕНИХ УЧЕНИ-
КА ОСНОВНИХ ШКОЛА, ЗА УПИС У 1 РАЗРЕД

СРЕДЊИХ ШКОЛА У КРАЉЕВУ У шК.
1971/72. ГОДИНИ

1. Пријемни испити свим средњим школама
Краљева обавиће се 21. 22. и 23. јуна 1971. године.

2. На пријемном испиту вршиће се провера зна
а из српскохрватског језика израдом писменог за-
датка и провером знања тестовским испитивањем и
математике путемтеста.

Провером знања осухватиће се градиво из наве
дених наставних предмета по програму основне
школе.

3. Пријемног испита ослобађају се следеће кате

торије ученика
ученици, носиоци дипломе »Вук Караџић«;
ученици, који су са одличним успехом завр
шили УШ разред основне школе;
ученици, који су са врло добрим успехом за-
вршили УП и УШ разред основне школе на
територији општине Краљево. Ученици са вр
ло добрим успехом, који буду конкурисали
за пријем у Гимназију »М. Луковић« полага-
ће пријемни испит;
ученици, са дипломом »Мика Петровић-Алас
ослобађају се провере знања из математике,
а са дипломом »Светозар Марковић« из срп-
скохрватског језика.

4. Ученици, који се определе за Медицу
школу, Технички школски центар, Економско-трго-
вински школски центар (само за КВ раднике тр-

товини) и Школу за КВ раднике(раније ученици у

  

   

 

нску   

 

  
 

   

 

привреди) треба лекарским уверењем да докажу да
Фу физички и психичкиздрави и способни за пра-
ћење теоретске и практичне наставе у школиу коју
конкуришу.

5. Конкурс за пријем свршених ученика основ-
них школа у 1 разред средњих школа, са подацима

 

о броју ученика колико ће примити поједина шко-
ла, роковимаза предају молби, као и другим потреб
ним подацима, биће објављен до 20. априла о. г.

САВЕТИ СРЕДЊИХ ШКОЛА И
ОПШТИНСКА ЗАЈЕДНИЦА ОБРАЗОВАЊА

У КРАЉЕВУ
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САЗНАЈЕМО...

(0 Сви чланови атлете-
ког клуба, као и особље
одељења робне куће „Бе
оград“ у Краљеву где ра
ди Боривоје _Станковић,
нови балкански шампион
у кросу на 4.000 метара,
изашли су У понедељак
увече у центар града и
свом друту приредили ре
дак дочек.
С Управа ФК Слоге да

ла је за венчање свом то
лману Лазићу поклон у
вредноти 1.000 динара,. а
сами фудбалери 600 нових
динара. Како су премије
због негативних резултата

у првенству све ређе по-
једини фудбалери Слоге
носе се мишљу да се оже
ме. То им се више испла
ти.

(8 Пролећни део првент
ства у Г Разреду Фудбал
ског савеза Краљево „по-
зе 11. априла, а у Пра
зреду седам дана касније
Б Управа ФК „Чибуко-

вца“ одустала је од жа-
лбе на утакмицу са „Је-
динством“ из Тутина (11)
у циљу одржавања  доб-
Рих спортских односа са
овим клубом. Кад је чуо
за ово, представник „Једи
нетва“ срдачно се захва-
лио својим пријатељима.
из Чибуковца.

55 Многи фудбалски ра
дници из: Врњачке Бање
изражавају - жељу да се
њихов клуб „Гоч“ у наре
дној сезони опет врати у
старо јато - једну од лига
Фудбалског савеза подру-
мја Краљево. Врњчани су

#1 Славко Петровић, тре
нер кошаркаша „Слоге“,
по занимању правник, не
давно је изразио жељу да
пређе у професионалце и
посвети се искључиво тре
нерском позиву.

15 Идеја да се покрије
врњачки олимпијски ба-
зен је отпала. За ове ра-
дове потребно је око ми-
лијарљу стерих динара, па
се сада многи носе мишљу.
о изградњи 25-метарског
покривеног базена за ко
ји“ је“потребно200 мили=
она старих динара.
12 Сви су изгледи да ће

Фонд за физичку култу-
ру општине Краљево удо
вољити захтеву АК „Ме-
талац“ о додели 10 мили
она старих динара за из-
традњу атлетског стадио-
на поред Ибра, чији су ра
дови у току.

18 Прошлог петка на ута
кмици у Чибуковцу фуд-
балери Каблара победили
су_истоимени клуб са 4:2.

!8 Рукометашице из Вр
њачке Бање тренира Вој
кан Митровић из Трсте-
ника који је веома заслу
жан за напредак трстенич
ког рукомета.
8 Да би се обновио рад

боксерског клуба „Мла-
дост“, нису у питању сре
дства, боксери као ни љу
ди који би сачињавали но
ву управу. Проблем је на
ћи салу или неку просто
Рију за тренинге и због
тога се одлаже иницијати
ва о оживљавању бокса у
Краљеву. Поред пет посто
јећих спортских сала, бок
серски радници се најви-
ше интересују за просто
Рије бившег предузећа
„Слово“ које су неискори
шћене а погодне за тре-
нинге.
— Тројици

_

фудбалера
уТртовачког“,

_

капитену
Радомиру Терзићу, Миро
славу Радисавчевићу и
Радивоју Миликићу, који
су били кажњени двого
дишњом забраном због на
пада на судију Скупшти
на

_

Фудбалског савеза
Краљево ублажила је ка
зне. Терзић и Радисавље
вић стекли су право игра
ња, док ће Милекић издр
жати казну још 6 месеци.
— На заједничкој ван-

редној скупштини свих
спортских колектива у Но
вом Пазару донета је од
лука да фудбалски, руко
метни, боксерски и коша
ркашки клуб убудуће де
лују заједнички, под заје
дничком управом и зајед
ничким именом „Нови Па
зар“. Дотација овом клубу
износи 40 милиона старих
динара.
|

— ТРЕНЕРУ

тву Балкана
тарском гради
летичари кр4
талца“, забе
један изванр
стази од 4.00

куренцији 30
Грчке, Бутан

кросу, у Бу-
у Сливену, ат
ћевачког „Ме-

су још
ан успех, На

атлетичара из
е, Румуније Станковић, «евојио је прво

место и назић првака Балка
на за 1971. гддину. То је тре
ћи велики уџ
„Металца“ з:

ех атлетичара
последња два

|. месеца.
Са атлетичарима југосло-

венске реси Вентације у БУ
тарској је бдравио и тренер
„Металца“ Мулан Матије-
вић, У својству тренера ом-
ладинске рефђезентације Ју
тославије. ТА је уствари ве-
лико признањ
ском радникј

овом аматер-
који већ не-

колико год са великим
успехом с: а још један ве
лики атле клуб.
По повратфу из Бугарске,

малу атле експедицију
из Краљева,|сачекало је око
стотину чланцдва клуба, ом-
ладинаца и |ађана. Станко
вићу Вукомановићу и њихо-
вом тренеру
ладинци су
цвећа, Била

атијевићу, ом

тима, који с
Чубрића, по
славу Краље
пе,
Иако очит

напорног
радо

попут Радоша.
да проносе

широм Евро

но уморан од
Матијевић се

   
 

  
   

    
  

Региструју

ОФ. ок.
(Ново Село):
ворада Драга
дивоја Арса,
гтослава.

„Омладинац“
Рилиповић Жи
Удовичић Ра
утевановић Др
Точанин Ву
и Бисерчић

Срећка Милдмир сви по чла
ну 5.
С Ф. К. | „Богутовачка

Бања“ (Бој ду; Милиће-
вић Сава Слфбодан по чл. 25.
О Ф. К. „Младост“ (Оп

ланићи): Милановић Жива-
дина Славолјуб по члану 25.

 

24, К. – „Гружа“ (Вита
новац): Милфвановић Божи-
дара Зоран члану 25.
С Ф. К, „Пролетер“ (Пе

ченог): Уштрвић Петра Ми
лован по члану 25.
0 Ф. к. —| „Будућност“ (Ко

варевој: Вујфвић Обрена Ми
лош по члажу 25.
О Ф. К. „Нови Пазар“

(Нови Пазару: Илић Мило-
мира Душанј |Славковић Здр
авка Вуком
тка Милис

Савковић Цве
и Димитрије-

 
вић Драгослава Југослав по
члану 25.

Одсек зр| регистрације

Трговинском предузе-
Ку „АНТИЛОП“ — Бе

д

за продавницу у Кра-љеву, УМаре чуку-
лћ 16

одмах јепотребан ква
лификовћни продавац
обуће сај једногодиш-
њимра; см искуством

9 на продаји обуће. Пред
ност им4ју мушкарци
са регулјсаном војном
обавезом Стартна осно
ва за оф јачун личног
дохотка 900 до 1.100
динара,
— Молба доставити Тр
товинскојау предузећу
„Антилотј _, Београд,
Сремска [4417 у року
од 8 дан

МАМА 
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КОВИЋ ПРВАН БАЛНАНА
АТЛЕТИЧАРИ „МЕТАЛЦА“ ЗА ПОСЛЕД
СЕЦА ПОСТИГЛИ СВОЈ ТРЕЋИ ВЕЛИ

АМАТЕРУ МИЛАНУ
У, ОДАТО ЈОШ ЈЕДНО ВЕЛИКО ПРИЗ

за читаоце нашег листа ре-
као:
— Искрен да будем очеки

вао сам да ће атлетичари на
шег клуба у овој години
имати изванредне резултате.
Мако под тешким условима,
упорно смо радили и успеси
мису могли изостати. Да Ву
комановић није пао у нес-
вест на пола стазе, успех на
тих атлетичара био би још
потпунији,
Како се то догодило Вуко

мановићу7.
— И поред тога што је био

грипозан изашао је на ста
зу. Јако сунце учинило је
своје, На пола стазе Вукома
 

На Балканском шампионату
у кросу у Сливену (Бугарска)

новић се почео тетурати и за
тим је пао. У том тренутку
наш други представник Ста
нковић налазио се на дваде
сетој позицији. Када је ви-
део шта је било са његовим
другом, стиснуо је зубе и кре
нуо у напад. Нисам веровао
да ће успети, Међутим, Стан
ковић је са финишом почео
на 400 метара пред циљом.

Својом жељом за победом
просто је „самлео“ противни
ке и први прошао кроз циљ
Жада смо упитали Бориво

ја Станковића, како је до-
тживео свој до сада највећи
успех, скромни младић из
Конарева је био кратак:
— Жао ми је што Вукома

новић није .завршио трку.
Када сам видео шта му се
догодило, кренуо сам на све
или ништа, И успео!

М, Глишовић

ДРУГА САВЕЗНА ЛИГА (ИСТОК)
 

ЈЕДАН БОД-ћ
 

Ж СЛОГА И ВАРДАР ИГРАЛИ НЕРЕШЕНО 0:0
Краљево — Без обзира ка

ко је ко прокоментарисао
прошлонедељну утакмицу и
зажалио што голова није би
ло, остаје једно, да је Вар-
дар ипак Вардар. Прекаљен
тим изврсних техничара, ма
јетори у игри главом, ненад
машни у кратким пасовима,
биле су одлике тима Кири-
ла Симоновског. Они су то
демонстрирали у Краљеву
на најбољи могући начин,
а што своју итру нису рбали
зовали головима највећи су
„кривци“ изврсна Слогина
халф линија и ненадмашни
толман Лазић. Изгледало је
чудно што навала Вардара
примењује игру у ширину,
а чак и комбинације унат-
аг, али то је било успав-

љујућа тактика како би се
разбила чврста одбрана до-
маћих. Борба се одвијала из
међу најбољег играча тости
ју Георгијевског и халфа Ти
мотијевића. Битку је добио
халф Слоге, као и Аврамо-
вић који је паралисао Врби
цу, Уз њих одлично су игра
ли Ступљанин и бековски
пар Златановић — Чичић.
уБрава“ је функционисала
изврсно и то је разлог што
Вардар није могао своју иг-
РУ да крунише головима.
Да је бивши прволигаш

стрепео од противника у Кр
аљеву, говори и одбрамбена.
тактика Симоновског. Вар-
дар је читаво прво полувре
ме играо са два центархал-   

ЗЕМЉОРАДНИ!
„МОРАВА“ У

 

фа, бранио се пуних 40 ми-
нута, а да за то време Сло

тим голман Лазић није при
мио ниједан ударац који би
угрозио његову мрежу. Што
Слога није искористила то-
лику надмоћ, може се најви
ше пребацити индолентним
полуткама Милојковићу и
Павловићу, а у другом полу
времену и Ђурићу који су
демонстрирали

_

декадентни
фудбал и били најслабији ит
трачи у анемичној навали.
Спором игром полутке Сло-
те нису могле да упосле два
брза крила Петронијевића и
Илића и тиме је ударна моћ
домаћих сасвим била парали
сана. У првом полувремену
Илић је у два маха могао да
реши утакмицу, нарочито у

37. минуту када је Мутиба-
рић већ био савладан, а бек
Андрејевски лопту избацио
са саме гол линије. Ипак, на
јвећу шансу пропустио је Па
Бловић у 71. минуту. Треба-
ло је само челом ударити ло
пту и упутити је у незашти
ћену мрежу, али догодило се
најгоре да је полутка Слоге
у тежњи за ефектом шути
рао поред стативе.
Све у свему, према игри и

шансама, један бод је пуна
капа и за Слогу и за Вардар.
У целини Слога, сем слабих
полутки, играла је добро, а
то је охрабрење тренеру Ми
лошевићу који у пролећном
првенству гори на три ва-
тре: да обезбеди опстанак

ЧКА ЗАДРУГА
ВИТАНОВЦУ

ИЗВРШИЋЕ ПРОДАЈУ ОСНОВНИХ СРЕДСТАВА
ПУТЕМ

ЈАВНЕ ЛИЦИТАЦИЈЕ

НА ДАН 4. АПРИЛА 6971.
(СКОМ ДВОРИШТУ У ВИТАНОВЦУ СА ПОЧЕТ-
КОМ У 10 ЧАСОВАи то:

ТОДИНЕ НА ЕКОНОМ-

1. Трактор „Зетор“ 3 комада
2. Трактор „Задрутар“ 3 комада
3. кабине тракторске, Зетор 3 комада
4. Приколице „Застава“ 5 комада
5. Тањирача фергусон, овис. а 1 ком.
6. Плугови „Фергусон“ 2—3 2 ком.
1. Плугови „Глобус“ 1 ком.
8. Цистерна за гориво 1 ком.
9. Камион „Прага“ 3 тоне 1 ком.

10. Утоваривач Ф—95 1 ком.
11. Путничко возило „Москвич“—408 1 ком.
12. Путничко возило „Фиат-1800“ 1 ком.
18. Мопеда Т-12 4 ком.
14. Уређај за вршај детелине 2 ком.
15. Круњач за кукуруз-ручни 1 ком.
16. Вага од 500 ктр. 1 ком.
17. Компресор за пумпање гума 1 ком.
18. Замагљивачи 6 ком.
(О Све напред наведене ствари се могу погледа-

ти сваког радног дана у времену од 14 до 16 часова.
( Учесници "у лицитацији су дужни да пре по-

четка лицитације уложе у готовом 10% од почетне
вредности за свако основно средство.

    

   

  

Краљево — Овако непо
вољан жреб у првим коли
ма првенства Слога одав
но није имала. Напредак,
Дубочиц, Вардар па Бо
Рац, водећи тим на табе
ли. У недељу Краљевча
ни гостују у Чачку и ит
рају прдтив Борца са ко
јим су |јесенас поделили

бодове Краљеву (11).
Ситуација на_ табели је
таква да су Борцу потре

а
е извуче из опа
коју је неоче

За овај
ада велико инте
Ју оба града, јер
6 два стара рива.
д прошлогодиш-
арикали и

но јако воље

сусрет
ресовањ
састају
ла, а
њих
два меј
на клу!
Краљ

чачани!
изгуби

зчанима као и
биће жао ако

бодове један од

Слогти у д!
траје у бре
младог тим.
блеме без
них и по
ра којима
придружио
Судија

матски“ је
јим сецка
је у досадуј
чинио „испј

ј лити, да ис-
Убрмирању новог

и да решава про
еколицине кључ-
ређених фудбале
е прошле недеље

бек Поповић,рбалијев дипо-
дио меч. Са сво
ем игре прешао
а трешке које је
ављао“ је на уш

 

 
  

 

 

 

 
 

  

СЛОГА У НЕДЕЉУ ИГРА У ЧАЧКУ

РАЦ ФАВОРИТ

 

  

   

   

  

   
   

   

  
  

   

    

  

   

  

   

њих, Колико воле свој Бо
рац, Чачани симпатишу У
Слогу, али кад је у пита
њу престиж онда нема се
нтименталности. У овак-
вом случају Борац је из-
разити фаворит и све ша
нсе су на његовој страни,
Само не треба заборавити
кад су у питању утакми
це ова два клуба, ту без
обзира на форму Слоге
или Борца, нема сигурног.

фаворита. Све је ствар ин
спирације самих фудбале
ра који ће у недељу пру
жити максимум да би об
Радовали своје навијаче.

 

Тренер Слоге, Милоше

вић, представиће Чачани
ма исти тим као против
Вардара и постоји могућ
ност да на месту десне по
лутке први пут наступи
Марковић који је паузи
Рао Због повреде.

д. 0.

НА НАП
трб једног или другог тима.
Његово суђење било је једва
просечно.
СЛОГА: Лазић 10, Попо-

вић = (Златановић) 7, Чичић
7, Ступљанин 8, Аврамовић
8, Тимотијевић Ф, Петроније
Бић 7, Павловић 6, Илић
6, (Ђурић 5), Милојковић 5,
Илић 16.

Д. Обрадовић
 

 

  
г ЛУБАРИ ПОМАЖУ ПРУГУ
КР

колетачај „Наша крила“
,ЉЕВО — Удружење одгајивача голубова висо-

одржало је прошле недеље још
једну усцеду годишњу скупштину којој су присуствовали
представници голубара из многих места Србије. Највише
речи је дило о голубарству и њиховом узгајању,

Удружења нису заборавили ни друге обавезе.
У пруге Београд-Бар Удружење „Наша крила“

1. 1.000, док“ је за подизање Спомен парка у Кра

нови о
За изграј
издвојила
љеву до;

али чла

ено 1.500 нових динара.
Најблици: Детаљ са прошлонедељне скупштине.

   

ОВ АНГАЖМАН
КНАЉЕВО — Нови чувар мреже Слогиног гола, Бо

рис Лазић, који је на три утакмице пролећног првенства
испољио велику форму, стекао је неочекивано. брзу попу
ларност |међу навијачима краљевачког друголигаша. Је-
дан од најскромнијих фудбалера Слоге недавно је скло-
пио четнорогодишњи уговбр
четвртка Лазић је потписао
потпис

са новим клубом; а прошлог
још једну обавезу, само што

је ставио пред председником клуба већ пред
матичарбм општине Краљево. На венчању Бориса Лази-
ћа и Соње Ковачевић, зубног техничара из Зиданог Мос
та, нашлису се скоро сви фудбалери Слоге, чланови уп-
раве и јенер Милошевић, који су младом брачном пару
честитади нов ангажман'и уз букете цвећа предали им
поклоне.
вловић

  

Брачном пару Лазић кумовали су фудбалер Па
|вавијач Слоге, Ђорђе Филиповић.
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" ; а МА дима

Анција уписивања појединачних прилога запослених за изградњу Спомен— парка у Краљеву ; ;

Уплаћена средства || Д 5

ЗА ИЗГРАДЊУ СПОМЕН-ПАРКА
ОД16.3. ДО22. 3. 1971. ГОДИНЕ

МАРА ммМомчило, Пешић Љубинка, ко, Милинчић Рада, Ћиро- КОЛЕКТИВИ

8 па. мамдјрејнруку:интни. ајијенинн наниже

5

РВ Букерко Прето тиб. МИАШКО ПРАВНУ аИИ
ПО опицине нади се келији уписиијив пониинАчних

5

595 Тедмило, Була МлВе. СТАЉИН НЕ 3 вину Мр Зи =

% прилога запослених за изградњу Спомен-парка Владимир, Вукајловић Ма- мир, Поскурица Добрија, То ПИ ВИТНРРАНИЈА на

; У знак захвалности свима који су уписали при. поје, ПЕРи ПирсонПНЕ ОРНПИЦА По пбсновна пола Адрани 1480
лото мене леви доцњинос жипадњи Спомси-пар.  Миљана, дробња Сестомир, Бић Данијовиновић Рад У

; ка, Управни одбор Фонда, у сарадњи са Новинско- Дробњак Мирјана, Јоковић мила, Секулић Радован, Ву ниЊрвено. 37.000

% издавачком и радио-установом „Ибарске новости“,

3

РАДИША, Ђуровић Борисав, а|Раша Ђукић Зл ; „Стоте р: 4

5 објављује списак дародаваца. ј Ђуровић Евица, Радосавље- атко, Ивковић Витомир, Три три панк ево 54

% пујеоте ст обавезе да део личног дежотив у 3 575 Момира, ДеБИћ Мелимир, пловић Томислав, БУЖИћ Ра и ти 5 5

1971. години уступе Фонду за изградњу Спомен- % Девић Милка, Дуловић Жи дмила, Павловић Радмила, а ваши а

5. 4 војин, 'Чукаловић Младен, Филиповић Света, Салевић Ници др: и
% чукаловић Надежда, Илић Томислав, Кнежевић Петар, и:

АААЉАЛАА ммегеггееег Србољуб, Илић Вера, Миха Васић Мирослав, Вуковић 5 (о гу-2 разред ОШ Врба 65

6. ШУМСКА У А грковић Мило Радуло- иловић Драгољуб, Филило- Душан, илисав, Јо- :
38. ШУМСКА УПРАВА приафесниј.5: Ибар. вић Слободан, Ђорђевић Љу ванић Стаменко, Лучић Ми- (0 УМ-1 разред ОШ Врба 25

ВРЊАЧКА БАЊА ђе Букмировић Момчило, бивоје, Пауновић Олга, Ђу лојко, Савић Милован, Дуга
ћ Славољуб, Ђу- ЂУКИЋ Драгослав, Суботић Ровић Љубинка. лић Слободан, Мачужић Дра ан 5

ПИ" тић До Мирослав, Вукојичић Дра-

о

Запослено 40, уписаних тица ;
Мила. тан, Тошић Мирјана, Ђокић 100/,

_

приложено укупно

_

Запослено 40, уписаних 100 Златија Жикић из Бора, Даринка Вукотић-Пла Ф
томиј Душан, Ракић Миодраг, Лан 4,190.- динара. одсто, укупно  приложено овић, Бранка. Милинковић, Маша, Драгиња и Лазар

ПЛОМИР чевац Милорад. Цвијовић 8.835.“ динара. Мартиновић из Београда, Стана Јовановић и Слобо 3
4" Миодраг, Миковић Хранис- дан Ербез из Краљева, Саво Гранић, Ђула Лукач,
КОБИЋ 30" лав, Оурмазовић Радомир, 96 „БЕОГРАД“ ЗАВОД ЗА 97. СЕКЦИЈА ЗА ГАЗДОВА

5

Јанош Молнар, Драгутин ТЋосовић, Антун Мачко-

Радичевић Слобода» БРаиЋ Синиша, Кеке- ОСИГУРАЊЕ И РЕОСИ ЕРОДаара Но вић, С Пејић, Перо Ен иИУа

"Е риј Обрад. ТУР. ње ут, + тош из Суботице, Душан Крањц и Росанда Хрибар

УН-7УНЕ Е Запослено 68, уписаних 78 58оили ЉЕВО. из Марибора, Радомир Ђуровић из Скопља и Десан-

с одсто,

_

укупно приложено 5 ка Мишљеновић из Зајечара. ;
совић 3.840 динара Гавриловић Гвозден, Тодо %
Миломир ~ и Савић Јелена, Штављанин ровић Бланислав, Таминђић димара
ломир, Краговић Милош, Пе 65 ОСНОВНА ШКОЛА ђу Властимир, Марјановић Ђо Јела, Госпавић Радосав, Ра-

идрц Стојен, тутуновић Ми- РА ЈАКШИЋ" конА- рђе, Вучићевић Радисав, Јо дуловић Милија, Ђоковић ОД ЛИЧНИХ ДОХОДАКА УПЛАЋЕНО: 10.203

Мијаиловић Живота. РЕВО вановић Милица, Марковић Вељо, Белоица Милун, Жа

вић Миодраг ДуњИћ Миодраг, Илић Вера, Радоје љуб, Иличић Роса, Чантрак. динара

Тратислав, Јочић Миливоје, Булатовић Јарослав, Була вић Милка, Јевтовић Бори- Смиља, Безмаревић Савета, ФОНД ЗА ИЗГРАДЊУ СПОМЕН-ПАР-
Тешић Мирослав, Ворђевић товић Мирјана, Милић Мир сав, Петровић Марко, Петро Банковић Добрица, Стевано

4

КА, жиро рачун број 618-652-41 Укупно
Милоса, Видаковић Миро- јана, Милић Љубисав, Вуко вић Милисав, Јеленковић вић Богољуб, Човоровић Љу уплаћено од 16. 3. до 22. 3. 1971. год. 18.981,50

шњуб, Милутиновић Војимир, сављевић Р. Реља, Милићевић Душан, бица, Николић Живка, Миле
Раичевић Живота, М: ић Милош, Штављанин Радојица, Тла- нковић Станоје, Карановић УПРАВНИ ОДБОР ФОНДА ЗАХВАЉУЈЕ

ко, Вукићевић Слободанка, чинац Мирољуб, Крунић Ми Вељо, Белоица Милун, Жа-

 

  нић Марке,
лог, Влајковић Рајица, Бе
добрђанин Миломир, Мико
вић Милосав, Костић Јован,

трошача и искустава.
изводње ових и сличних

 

нет издаје Новшнси» установа „Мбарске невести“
21.100. 21-147 м 22-979 — Тромесечна претплата 10,00 дин. полугодишња 20,00 дин, годишња 40,00 дин.

 

овић Гордана, Ђуро-
ветлана, Златојевић

слав, Златојевић Наде
Јошовић Милан, Симо
Драгослав,  Милуновић

  
  

 

артикала.

 

лош, Милојевић Милован,
Стојановић Радмила, Панто
вић Жарко, Негојевић Вуја
дин, Милетић Светислав, Па
нтелић Олга, Николић Рат-

 

СОБНА ПЕЋ НА УЉЕ

 

ж СОБНА ПЕЋ НА УЉЕ ЕМО-5 представља новост фабрике ЕМО,
која је на овом подручју достигла завидљиве успехе, Пећ је резултат жеља по-

до којих је фабрика дошла током вишегодишње про-

ж ЕМО-5 ЈЕ НАМЕЊЕНА за загревање соба, пословвих, радних,
угоститељских и продајних просторија. Због изванредних регулацијских могу-
ћиости може се употребљавати и за повремено загревање друштвених простори-
ја, кухиња, купатила, киоска итд. Могу загревати једну или више просторија у
границама својих могућности.

ЕМО
 

СЕЈЕ
зиосозњамоја

 

 
 

рчанин Мирко, Тошковић
Петко, Вукадиновић Љубо,
Комљеновић Јованка, Луко~
вић Драгић, Мареновић Ра
де, Ракић Дана, Миленковић Стојан.

  

 
 
 

 

 

 

с Ме
5оБ 5“

»+

код ЈУГОБАНКЕ, Филијале у Кра-
љеву штеди око 4.000 ученика основних
школа са подручја општине — Краљево.

Захваљујући великој помоћи просве-
тних радника и разумевању ђака и њи-
хегих родитеља, Банка је у 13 основних
школа обухватила око 50%» ученика „Ђа.
чком штедњом“, На књижицама ових
ученика налази се близу 30,000.000 ста-

Рих динара.
На организовању „Ђачке штедње“ на

рочито предњаче школе:
— Роћевићи, од 247 ученика, 247 ште-

диша, 1006
— Крушевица, од 392 ученика, 361,

штедиша, 93%%,
— Лађевци, од 568 ученика, 485 ште-

диша, 86%% р
— Конарево, од 610 ученика, 472 ште

диша, 789,
— „29 Новембар“, од 852 ученика, 456

титедиша, 549,
— Витановац, од 613 ученика, 294 ште

диша, 489,
— „Јово Курсула“, од 850 ученика,

310 штедиша, 37%/%,
— „Вук Караџић“, од 900 ученика,

298 штедиша, 33%%,
чи Врба, од 460 ученика, 71 штедиша,

,

динара. Жиро рачун 618-5-4 СДК у Краљеву — Штампа: „СЛОВО“ — Краљево, тел. 21-671.

Милија, Милић Радомир, Ми
лићевић Драгић, Терзић одсто,

ЈУГОБАНКА

Одељење штедиша у Лађевцима.

У

ААААААААЋААААРЋРРРРАаМЕму

Запослено 60, уписаних 47
укупно

_

приложено
2.070.- динара.

 

 

  
  
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Затим следе школе: Сирча, „Чибуко
вачки партизапи“, „Димитрије Туцовић“,
Лазац, Богутовац и остале са нешто ма
њим бројем штедиша.
У школама се ових дана води вели-

ко такмичење за постизање што бољих
резултата на организовању „Ђачке ште
дње“, окупљајући што више штедиша -
ђака, јер за најбоље резултате ЈУГО-
БАШКА је припремила и низ новчаних
награда школама и ученицима, као и
библиотеку веома одабраних књига од
130 комада. Банка такође припрема по-
клоне ученицима - штедишама које ће
им крајем школске године поделити,
наравно уз услов да на књижице имају
улог од најмање 100,00 динара.

За 1971. годину ЈУГОБАНКА органи
зује велику бесплатну лутрију за оро-
чене штедне улоге од 200,000.000 старих
динара.

ШТЕДИТЕ КОД ЈУГОБАНКЕ, И ЂА
ци И РОДИТЕЉИ И ОСТАЛИ ГРАЂА
НИ, ОНА ЈЕ ВАШ ПРИЈАТЕЉ И ЧУ
ВАР ВАШЕГ НОВЦА - КАМАТА 6 —
те.

 

Југословенска банка
за спољну трговину
Филијала Краљево

 
_— Краљеве. Директор, главни и одгеворни уредник Добросав Гемаљевић. Омладинска улица 210 — Телефони 21-80

Иностранство: 3 месеца 20,00, полугодишња 40,00, годишња 30,09


